
معاون عمرانی استاندار اصفهان:  

خط انتقال آب دریای عمان به اصفهان مجوز محیط زیستی دارد
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کشت در استان های کم بارش
بی آبی، سفره های 
زیرزمینی خالی و 

باقی قضایا!
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  روزانه 2000 لیتر گلاب ناب در میمه 
تولید می شود

15 هزار زن سرپرست خانوار در  اصفهان 
خانه دار شدند

نجات تاریخ از  ویراژ  موتور!
موتورسیکلت ها در اصفهان تسلیم اراده جمعی شدند

رئیس جمهور شهید 
تراز ریاست جمهوری 

 را چندین مرتبه 
ارتقا داد

ایجاد فرهنگ 
»خودپلیسی« در 

دستور کار کلانتری های 
اصفهان قرار دارد

برخلاف نیاکان 
خود در مدیریت 
آب چندان موفق 

نبوده ایم
مجموعه باغ فین محدودیت پذیرش گردشگر  

داشته باشد
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی           

سه شنبه  8  خرداد  1403
19ذی القعده  1445

28  می 2024
 شماره 4095    

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5000 تومان

آگهی مزایده    

حسین دهقان- شهردار میمه
م الف: 1724336

شــهرداری میمه به اســتناد مجوزهای شــماره  401/31 مورخ 1403/3/3 و شــماره 401/193 مورخ 
1402/10/19  شــورای محترم اســامی شــهر  در نظر دارد به منظور تجمیع و استقرار  مشــاغل نیمه مزاحم 

شهری ) گروه صنعتی الف(  از طريق مزايده عمومی نســبت به فروش 3  پاک  زمین واقع در غرب خیابان  

کمربندی شــهر میمه با کار بری کارگاهی اقــدام نماید. لذا متقاضيــان ميتوانند ازتاریــخ درج آگهی 

درروزنامه حداكثر تا تاریخ 1403/3/12  به شــهرداری واقع در میمه، بلوارانقلاب اسلامی مراجعه و 
 نسبت به دريافت فرم مربوط به  شــركت در مزایده اقدام و یا جهت کســب اطلاعات با شماره تلفن
45422434 – 031 این شهرداری تماس حاصل و یا به سایت WWW.meymeh.irمراجعه نمایند. 
ضمناً شــهرداری دررد یا قبول یک یا تمام پیشنهادات مختار اســت و هزینه چاپ آگهی بعهده برنده مزایده 

میباشد. 

نوبت اول

شعاری که ذوبی ها سر دادند 
و حریفان عمل کردند 
رویش باور هارویش باور ها
در  اردوی رقبا !در  اردوی رقبا !



سه شنبه  8  خرداد  1403 /  19  ذی القعده  1445  /  28  می  2024 / شماره  4095 

 روزانه 2000 لیتر گلاب ناب در میمه تولید می شود
»گلســتان میمه« در زمینی به مســاحت ۱۳۳ هکتار بزرگ ترین واحد یکپارچه گل محمدی در 
کشور به شمار می آید و روزانه 2000 لیتر گلاب ناب با توجه به فصل آغاز برداشت گل محمدی در این 
مجموعه تولید می شود. مدیر عامل شــرکت تعاونی گلستان میمه در گفت و گو با »ایرنا«، یکی از 
اهداف این تعاونی را ایجاد زمینه اشــتغال برای کارجویان نیازمند عنوان کرد و گفت: با این نیت در 
زمان حاضر ۱500نفر عضو این مجموعه هستند.عبدالرضا شیبانی اظهار کرد: برداشت گل محمدی 
و تولید گلاب سنتی از اول خرداد آغاز شده اســت و به طور معمول 25 روز به طول می انجامد. وی 
افزود: کار برداشت محصول از نخستین ساعات بامداد آغاز می شود و بیش از 500 نفر روزانه در این 
باغ بزرگ گل، به گلچینی اشتغال دارند. شیبانی خاطرنشان کرد: شهر میمه، پس از کاشان یکی از 

قطب های تولید گل استان اصفهان به شمار می رود.

کارگاه تولید قطعات تقلبی خودرو در خمینی شهر  پلمب شد
فرمانده انتظامی شهرستان خمینی شهر در غرب اصفهان از شناســایی و پلمب کارگاهی که در آن 
قطعات تقلبی و غیرمجاز یدک خودرو تولید می شد، خبر داد.به گزارش »ایرنا« از مرکز اطلاع رسانی 
پلیس اصفهان، سرهنگ غلامرضا براتی افزود: مأموران پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی 
خمینی شهر در پی دریافت خبری مبنی بر تولید و توزیع قطعات خودرو به صورت غیرمجاز و تقلبی، 
پیگیری این موضوع را در دستور کار قرار دادند. وی اظهار کرد: مأموران پس از شناسایی و بازدید از 
کارگاه مذکور در حاشیه شهرستان 6700عدد انواع قطعه خودرو را که به صورت غیرمجاز و تقلبی با 
استفاده از برندهای مختلف تولید شده بود، به همراه مقادیر زیادی برچسب کشف کردند.  فرمانده 
انتظامی خمینی شهر با اشاره به ارزش یک میلیارد و 600 میلیون ریالی قطعات کشف شده گفت: 

این کارگاه توسط مأموران پلمب و مالک آن تحویل مرجع قضایی شد. 

دستگیری شکارچی متخلف در منطقه کاشان
رئیس اداره حفاظت از محیط زیست کاشان گفت: یک شکارچی متخلف به همراه ادوات شکار با 
دستور دادستان دستگیر شــد.الهیار دولتخواه در گفت وگو با »ایمنا«، اظهار کرد: طی بازرسی های 
به عمل آمده شکارچی متخلف در خانه خود در منطقه کاشان دستگیر شد.وی افزود: یگان حفاظت 
محیط زیست شهرستان کاشــان با همکاری مأموران کلانتری ۱۴ شهرستان پس از هماهنگی با 
دادســتان و دریافت مجوز تفتیش و بازرسی از منزل متخلف شــکار، او را دستگیر کردند.رئیس 
اداره حفاظت محیط زیست کاشــان تصریح کرد: یک قبضه اسلحه خفیف، چندین قطعه گوشت 
از جمله لاشــه دو رأس قوچ، یک رأس کل وحشــی به همراه ۳۱۸ فشــنگ و دیگر ادوات شکار 
 کشف و ضبط شد. دولتخواه اضافه کرد: پرونده متخلف برای سیر مراحل قانونی تحویل مقامات 

قضایی شد.

۶ کشته و مصدوم در تصادف سمیرم
رئیس اداره جمعیت هلال احمر شهرستان سمیرم گفت: بر اثر تصادف جمعه شب بین دو خودروی 
پژو پارس و سمند در سمیرم اصفهان ۳ نفر کشــته و سه نفر مصدوم شدند. محمدعلی داودی در 
گفت وگو با »ایمنا« با بیان اینکه عصر جمعه ســاعت ۱۸:۴۳ طی تماس با تلفن ۱۱2 هلال احمر به 
سرعت تیم امدادی به منطقه اعزام شد، افزود: این حادثه در جاده سمیرم به سمت مهرگرد بعد از 
پلیس راه رخ داد که به سرعت دو تیم رهاسازی همراه با یک دستگاه خودرو نجات و یک دستگاه 

آمبولانس به همراه آمبولانس اورژانس ۱۱5 به محل اعزام شدند.
رئیس جمعیت هلال احمر شهرستان ســمیرم تصریح کرد: در این حادثه سه نفر کشته و سه نفر 

مصدوم شدند که دو نفر در محل حادثه و یک نفر در بیمارستان فوت کردند.

فرماندار شهرستان اردستان اعلام کرد

ویژه برنامه های روز ایثار و شهادت اردستان اعلام شد
 فرماندار شهرســتان اردســتان گفت: روز ایثار و شــهادت اردستان در 
۱۱ خرداد هر ساله در اردستان برگزار می شود که امسال هم این برنامه 

به نحو شایسته در زواره برگزار خواهد شد.
به گزارش »تسنیم«، ســید محمدهادی احمدی طباء در جلسه ستاد 
برگزاری مراسم شهرستان با موضوع گرامیداشت سالگرد ارتحال امام 
خمینی )ره( و روز حماسه و ایثار شهرستان اردستان اظهار کرد: هرچه 
داریم از قبل مرحوم حضرت امام خمینی)ره( است و این سفره که پهن 
شد و این مسیری که پایه گذاری شــد و این معماری که صورت گرفت 
همه توسط این مرد الهی بود و تمام مجموعه نظام مدیون ایشان بوده و 

اعتبار و آبروی همه در دنیا مدیون حضرت امام)ره( است.
وی با بیان اینکه ســال قبــل چهار اتوبــوس به مرقد حضــرت امام 
خمینی)ره( اعزام شد و امســال هم ابلاغ آن به این شکل بوده و چهار 
اتوبوس از شهرستان اردستان به مرقد مطهر اعزام خواهد شد، افزود: 
همه ادارات باید پای کار بایستند و همه دغدغه این باشد که برنامه شهدا 
خوب برگزار شود و برای سالگرد ارتحال امام خمینی)ره( آنچه در توان 
دارید بگذارید و حتی بیشــتر و وقتی جوانان ما جانشان را برای نظام 
گذاشتند و 6۱ نفر در عملیات بیت المقدس از شهرستانمان شهید شدند 
پس دیگر جای گله ای نیســت.فرماندار شهرســتان اردستان با اشاره 
به جانفشانی های شــهدا گفت: آنهایی که برای نظام مجاهدت کردند 
تا انقلاب اسلامی بماند باید بزرگ داشته شــوند و این جلسات جای 
تلنگری است به مســئولان که وظیفه خود را به خوبی انجام دهند.وی 
ابراز کرد: روز ایثار و شهادت اردستان در ۱۱ خرداد هر ساله در اردستان 
برگزار می شود که امسال هم این برنامه به نحو شایسته در زواره برگزار 
خواهد شد و برنامه هایی همچون تئاتر، روایت توسط راوی و همچنین 

مراسم بزرگداشــت هفت شــهدای خدمت از برنامه های این مراسم 
خواهد بود که در شب یازدهم خرداد برگزار می شود.احمدی طباء تصریح 
کرد: برنامه هایی که در این مراسم برگزار خواهد شد بدین شکل است 
که شاعران در این مراســم اشعار خود را ارســال می کنند تا با انتخاب 
بهترین شعر و اهدای جوایزی شعرهای برتر خوانده شود و توسط بسیج 
هنرمندان با همکاری اداره ارشاد یک غرفه فرهنگی را در محل یادواره 

شــهدای روز ایثار برپا خواهند کرد.فرماندار شهرستان اردستان تأکید 
کرد: روز ۱۱ خرداد ماه سالروز تشییع ۴5 شهید عملیات بیت المقدس 
و روز حماسه و ایثار شهرستان اردســتان است که شهرستان اردستان 
در عملیات بیت المقدس 60 شهید در طول چهار مرحله عملیات تقدیم 
انقلاب کرد که اکثر شهدا در روز 20 اردیبهشت ۱۳6۱ در خرمشهر به درجه 

رفیع شهادت نائل آمدند.

 رئیــس اداره میــراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشگری شهرستان کاشان گفت: مجموعه جهانی 
باغ فین شبیه سایر بناهای مشابه آن در جهان باید 
محدودیت پذیرش گردشگر داشته باشد زیرا ورود 

این حجم مسافر سالانه بالاتر از ظرفیت آن است.
احمد دانایی نیا در گفت وگو با »ایســنا«، اظهارکرد: 
مجموعه جهانی باغ فین یــک فضای تخصصی و 
بنای تاریخی با ویژگی های خاص است، اما برخی 
از مــردم آن را مانند یک پارک بــرای گذران اوقات 

فراغت خود فرض می کنند.
وی افزود: میزان تولید گاز کربنیــک در باغ فین با 
حجم اکسیژن آن قابل مقایسه نیست و امیدواریم 

برای حفظ ایــن اثر تاریخی، پذیرش گردشــگر به 
صورت سانس با زمان بندی مشخص انجام شود.

رئیــس اداره میــراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشگری شهرستان کاشان با اشــاره به اهمیت 
نهادینه کردن  فرهنگ گردشگری، تصریح کرد: خانه 
کودک و نوجوان با هدف آشنایی این دوره سنی با 
میراث فرهنگی و تاریخی، شــناخت اهمیت آنها و 
مشارکت برای حفظ میراث تمدنی کشور در باغ موزه 

جهانی فین راه اندازی شده است .
دانایی نیا تأکید کرد: باغ فین با وسعت بیش از ۳۳ 
هزار مترمربع، شامل یک حیاط مرکزی است که با 
دیوار، بارو و برج های اســتوانه شکل محصور شده  

است و در ۱5 آذر ۱۳۱۴ با شــماره 2۳۸ در فهرست 
آثار ملی ایران به ثبت رسیده و در سال ۱۳۹0 همراه 
با ۹ باغ ایرانی در فهرســت میراث جهانی یونسکو 
ثبت شد.وی گفت: باغ فین و مجموعه بناهای آن 
در سال های اخیر یکی از پربازدیدترین مکان های 
گردشگری کشور اســت که مورد توجه گردشگران 
داخلی و خارجی قــرار گرفته اســت و این میزان 

گردشگر باید ساماندهی شود.

رئیس اداره میراث فرهنگی کاشان:

مجموعه باغ فین محدودیت پذیرش گردشگر  داشته باشد

رئیس اداره میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشگری شهرســتان نطنز گفت: ســومین همایش بین المللی آب و حکمرانی آب در فرهنگ و تمدن ایران و 
سرزمین های هم جوار در باغ شهر تاریخی نطنز در حال برگزاری است.حسین یزدانمهر در گفت وگو با »ایسنا«، اظهار کرد: این همایش به منظور شناخت تجارب 
تاریخی در حوزه مدیریت و حکمرانی آب در باغشهر تاریخی نطنز در حال برگزاری است.وی افزود: هدف از برگزاری این همایش، شناخت تجارب تاریخی در حوزه 
مدیریت و حکمرانی آب، بر پایه شواهد ملموس باستان شناسی و تبیین نقش آب در پویایی اجتماعی و اقتصادی جوامع گذشته و حصول راهکارهایی برای حل 
چالش امروز و آینده آب است.رئیس اداره میراث فرهنگی نطنز گفت: همایش بین المللی آب و حکمرانی آب با همکاری انجمن باستان شناسی ایران، پژوهشگاه 

میراث فرهنگی وزارت میراث فرهنگی فرمانداری شهرستان نطنز و فرهیختگان جوامع بین المللی و استانی در باغشهر تاریخی نطنز در حال برگزاری است.
یزدانمهر تصریح کرد: با برگزاری این همایش می توان ضمن پژوهش و مطالعه نخبگان متخصص در این امر با شناسایی سازه های آبی اعم از آسیاب ها، قنوات 
و حمام های تاریخی شاهد مرمت و بازسازی این سازه های قدیمی در سطح شهرستان نطنز باشیم.وی خاطرنشان کرد: شهرستان نطنز با دارا بودن تعداد زیادی 

قنات و همچنین حمام های قدیمی ظرفیت بالایی در بحث آب و حکمرانی آب از گذشته تاکنون دارد.

خبر روز برگزاری سومین همایش بین المللی حکمرانی آب در نطنز 

عکس خبر

ساماندهی 
بوستان های شهر 
مبارکه در  دستور 
کار شهرداری است

سرپرست شــهرداری مبارکه 
گفت: ساماندهی فضای سبز 
پارک هــا و نوســازی، تأمین 
روشنایی، به روزرسانی وسایل 
بازی و رســیدگی مستمر به 
نظافت بوســتان ها با توجه به 
آغاز فصل تابستان در اولویت و 
دستور کار شهرداری قرار دارد.

فرماندار اردستان:

 روحیه انقلابی و مردمی بودن، برجسته ترین ویژگی 
شهید رئیسی بود

فرماندار اردستان با اشاره به برخی از خدمات و فعالیت هایی که رئیس جمهور بر آنها تأکید داشت، 
 تصریح کرد: اگر بخواهیم برجســته ترین ویژگی شــهید رئیســی را عنوان کنیم، روحیه انقلابی و 
بین مردم بودنشــان را مثال می زنیم که تصویر جدیدی از حضور مســئولان شاخص بین مردم را 
نشان می داد. در میدان بودن و مردمی بودن رئیس جمهور، بسیاری از مشکلات را برطرف کرد.سید 
محمدهادی احمدی طباء در گفت وگو با »ایســنا«، اظهار کرد: شخصیت شهید آیت ا... رئیسی در 
جمهوری اسلامی ایران کم نظیر بود. به خصوص برای جوانان و نوجوانانی که دهه 60 را درک نکرده 
بودند، اکنون از ایشان یک شخصیت جدیدی از جریان انقلاب اســلامی دیدند. وی با بیان اینکه 
رئیس جمهور شهید شخصیتی متعهد، مؤمن، انقلابی و جهادی بود، افزود: شهید آیت ا... رئیسی 
در دوران ریاست جمهوری خود، ۴6 سفر استانی انجام دادند که خیلی از مشکلات مردم و استان ها 
در این سفرها حل شد. کارخانه هایی که در کشور احیا شد و به چرخه تولید بازگشت، نمونه کوچکی 
از خدمات ایشــان بود.وی خاطرنشــان کرد: یکی از موضوعات مورد تأکید آیت ا... رئیسی اتمام 
طرح های عمرانی و خدماتی نیمه کاره بود. همین روحیه را در شهرستان اردستان دنبال و بسیاری از 
طرح هایی که سالیان طولانی نیمه کاره مانده بود را پیگیری و تکمیل کردیم.فرماندار اردستان گفت: 
یکی از برنامه هایی که در شهرســتان با همین روحیه آغاز شد، نهضت آســفالت بود که در دو سال 
گذشته بیش از ۱00 میلیارد تومان روکش آسفالت اجرا شده و همچنان ادامه دارد. همچنین تکمیل 
برخی از پروژه های عمرانی در شهرستان از دیگر برنامه هایی بود که با توجه به سفر ریاست جمهور 
به استان، بودجه مناسبی برای تکمیل آنها در نظر گرفته شــد.احمدی طباء طرح توسعه تعدادی 
از واحدهای صنعتی اردستان را از دیگر برکات ســفر ریاست جمهوری به استان اصفهان عنوان کرد 
و گفت: در حوزه معادن با دســتورهایی که در هیئت دولت و وزرای مربوطه صادر شــد، بسیاری از 
گره های چندســاله این بخش باز شد که برکات آن تا پایان امســال دیده خواهد شد.وی گفت: با 
توجه به رویکردی که دولت و شخص رئیس جمهور شــهید در حوزه فرهنگی داشتند، سال گذشته 
بیش از 270 رویداد مرتبط با شهدا در شهرستان اردســتان اجرا شد. همچنین استفاده از تفکرات 
و اندیشه های اشخاص مختلف از دیگر برنامه های دولت بود که این برنامه ها در این شهرستان با 

رویکرد و نگاهی که رئیس جمهور شهید داشت، بیش از 50 بار اجرا و برگزار شد.

امام جمعه نطنز:

شهید جمهور  بودن بالاتر  از  رئیس جمهور  بودن است 
امام جمعه نطنز گفت: اینکه یک انسان شهید جمهور باشد بسیار بالاتر از آن است که رئیس جمهور 

باشد. 
حجت الاسلام  والمسلمین محمد یعقوبی در گفت وگو با »ایســنا«، اظهار کرد: همه مردم ایران از 
شهادت رئیس جمهور محبوب سید ابراهیم رئیسی ناراحت هستند، ولی شهید جمهور بودن بالاتر 
از رئیس جمهور بودن است.وی افزود: رئیس جمهور شهید، عاشق خدمت به مردم بود و چیزی کم 
نگذاشت و از زندگی شخصی خود برای حل مشکل مردم می گذاشت تا گره از کار آنها باز کند. امام 
جمعه نطنز گفت: وی در مناظرات و مجالس توسط انســان های ناآگاه مورد طعنه قرار می گرفت، 
اما ایشان دم نزد چرا که او عزیز خدا بود و قدرش را ندانســتیم.یعقوبی تصریح کرد: شهادت این 
سید بزرگوار اول مایه خوشحالی دشمنان شد، ولی بعد با توجه به اینکه 6۹ کشور دنیا برای عرض 
تسلیت به ایران آمدند و در ۹ کشور عزای عمومی اعلام شد تبدیل به شکست و سرخوردگی آنان شد.

وی پیرامون حضور مردم در انتخابات ریاست جمهوری پیش رو خاطرنشان کرد: ان شاء ا...مردم 
ایران در ۸ تیر با انتخاب رئیس جمهور با خصوصیات آیت  ا... رئیســی، چشم دشمنان و استکبار 
جهانی را کور می کنند. امام جمعه نطنز گفت: آنچه مهم است، انتخاب یک رئیس جمهور مردمی، 

ولایتی، قدرتمند و کاربلد است تا در عرصه های جهانی حرفی برای گفتن داشته باشیم.

اخبار

 دستگاه های اداری 
 تمام ظرفیت خود را 

برای انتخابات به کار  گیرند
فرمانــدار تیران و کــرون  با تأکیــد بر اینکه 
انتخابات ۸ تیر بســیار مهم و در شأن ملت 
ایران باید برگزار شــود، گفت: دستگاه های 
اداری و خدماتی تمــام ظرفیت خود را برای 
برگزاری انتخابات با شــکوه به کار بگیرند و 
زمینه  حضور پرشکوه مردم را فراهم کنند.به 
گزارش »ایسنا«، علی محمدی کیا، در جلسه 
شورای آموزش و پرورش شهرستان تیران و 
کرون، اظهار کرد: انتخابات پیش رو به سبب 
اهمیت موضوع اجرایی کشــور حائز اهمیت 
بوده و باید همه برای اجرای آن تلاش کنند.

وی با اشــاره به حادثه سانحه بالگرد رئیس 
جمهور، گفت: در جریان تشییع پیکر شهدا، 
مردم قدرشناسی خود را اثبات کردند.به گفته 
محمدی کیا، مسیر خدمت رسانی  در سطح 
شهرستان مثل کل کشــور ادامه دارد و نتایج 
آن را خواهیم دید.فرمانــدار تیران و کرون با 
بیان اینکه توســعه زیرساخت های مدارس 
برای آغاز فصــل مهر ضــرورت دارد، گفت: 
دستگاه های اداری شرایط و فرایند را تسهیل 
کنند.وی افزود: آماده ســازی مدارس برای 
آغاز مهر و ایجاد انگیزه برای خیران مشــکل 
کمبود فضای آموزشــی را رفــع می کند.وی 
با اشــاره به اوقات فراغت تابستان، افزود: 
تعطیلات دانش آموزان و مهارت آموزی آنها 
بســیار مهم بوده و باید برنامه هدفمند ارائه 
کنند. مدیــر آموزش و پرورش شهرســتان 
تیران و کرون نیز در این جلسه با بیان اینکه 
دارالقرآن، کانون های فرهنگــی و تربیتی و 
پژوهش سرای این شهرستان برای اوقات 
فراغت فعال هســتند، اظهار کــرد: ظرفیت 
مدارس نیز به مجموع مراکز افزوده می شود.

حســین صایبی گفــت: بیــش از نیمی از 
دانش آمــوزان از خدمــات اوقــات فراغت 
استفاده می کنند که همکاری دیگر دستگاه ها 
لازم است. وی با بیان اینکه اردوگاه فرهنگی 
و تربیتی آموزش و پــرورش ظرفیت مهمی 
برای اوقات فراغت است، گفت: برنامه های 

فرهنگی در این مرکز اجرا می شود.

با مسئولان

استان

رئیس شبکه دامپزشکی شهرستان اردستان گفت: با برنامه ریزی ها 
و هماهنگی های صورت گرفته، اردوی جهادی دامپزشکی اردستان با 

هدف صیانت از سرمایه های دامی انجام شد.
به گزارش »تســنیم«، ســعید راعی در جمع خبرنــگاران اظهار کرد: 
با برنامه ریزی هــا و هماهنگی هــای صورت گرفتــه، اردوی جهادی 
دامپزشکی با هدف صیانت از سرمایه های دامی در تاریخ 2۴ لغایت 

26 اردیبهشت ماه سال ۱۴0۳ دراین شهرستان برگزار شد.

وی افزود: این اردوی سه روزه توسط چهار اکیپ و ۱2 نفر نیروی انسانی 
و با مشارکت بخشــداری و دهیاری بخش مهاباد در شش روستای 
کم برخوردار و با تراکــم دامی بالا در قالب قــرارگاه محرومیت زدایی 

سازمان دامپزشکی کشور صورت پذیرفت.
رئیس شبکه دامپزشکی شهرســتان اردستان گفت: با آغاز فصل گرم 
سال و افزایش فعالیت انگل های خارجی دام و به خصوص کنه ها به 
عنوان ناقلان اصلی بیماری تب کریمه کنگو و با هدف مبارزه با برخی 

بیماری های مشترک بین انسان و دام مانند هاری، تب مالت و غیره 
این طرح به صورت کاملًا رایگان انجام شد.

رئیس شبکه دامپزشــکی شهرستان اردســتان ابراز کرد: در مجموع 
قریب به ۱00رأس دام ســنگین علیه بیماری تب مالت، ســه هزار و 
500 رأس دام سبک علیه بیماری آبله، نزدیک به 50 قلاده سگ گله و 
نگهبان علیه بیماری هاری واکسینه و بیش از ۴0 هزار مترمربع جایگاه 
نگهداری دام به صورت کاملًا رایگان سم پاشــی شــدند و همچنین با 
ارائه انواع پمفلت آموزشی از جمله هاری، تب مالت، تب کریمه کنگو، 
آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان، تب مالت و غیــره آموزش های لازم به 

۳50 نفر از اهالی داده شد.

 رئیس شبکه دامپزشکی شهرستان اردستان خبرداد

واکسیناسیون 3۶50 رأس دام در  اردوی جهادی اردستان



مدیر تأمین مسکن و امور مهندسی ساختمان کمیته امداد استان اصفهان:

15 هزار زن سرپرست خانوار در اصفهان خانه دار شدند
مدیر تأمین مسکن و امور مهندسی ساختمان کمیته امداد استان اصفهان از تأمین مسکن برای ۱۵ 

هزار زن سرپرست خانوار در استان اصفهان خبر داد.
ســید مصطفی انوری در گفت وگو با »مهر« اظهار کرد: در حال حاضر ۱۲۲ هزار و ۹۴۷ خانوار تحت 
پوشش این نهاد هستند که سرپرســتی ۶۹ هزار و ۶۸۳ خانوار بر عهده زنان است. وی با اشاره به 
جمعیت ۵۶ درصدی زنان سرپرست خانوار تحت حمایت، گفت: از این تعداد ۱۵ هزار و ۱۰۲ خانوار در 

منازل استیجاری سکونت دارند و با دغدغه تأمین مسکن، زندگی سختی را می گذرانند.
مدیر تأمین مســکن و امور مهندسی ســاختمان کمیته امداد امام خمینی )ره( استان اصفهان با 
اشاره به دستورالعمل های پذیرش گروه هایی که شرایط استحقاق خدمات مسکن را دارند، افزود: 
خانوارهای با بعد ۲ نفر به بالا و مددجویانی که بیش از یکسال سابقه حمایتی داشته باشند مشمول 
خدمات مسکن در احداث و خرید خواهند شد. وی زنان سرپرست خانوار تحت حمایت را به لحاظ 
جغرافیای محل سکونت به دو دسته تقسیم کرد و گفت: تعداد ۱۴ هزار و ۳۷۹ خانوار با سرپرستی 
زنان در شهرهای استان و ۷۲۳ خانوار در روستاها به ســر می برند و در تلاش هستیم برای تأمین 

مسکن و ایجاد آرامش این قشر با مساعدت خیران در طول سال اقدامات مؤثری انجام دهیم.

دستورالعمل فروش اینترنتی نان ابلاغ شد
اتاق اصناف ایران در اطلاعیه ای به تشکل های صنفی، واحدهای صنفی نانوایی و عموم مردم، برای 
ساماندهی فروش نان به صورت غیرحضوری )سکوها و فروشــگاه های اینترنتی، فروش تلفنی 

و...(، دستورالعمل فروش اینترنتی نان را ابلاغ کرده است.
به گزارش »ایسنا«،   بر اساس این اطلاعیه، منظور از سکوی فروش غیرحضوری نان، بنگاه اقتصادی 
دارای مجوزهای لازم از مراجع ذیصلاح است که بستر مناسبت برای نمایش واحدهای تولید نان و 
محصولات عرضه شده توسط آنها، ثبت سفارش خرید، بسته بندی، پیگیری سفارش و تحویل نان 

به مشتریان را فراهم می کند.
بر اساس ماده )۳( این دستورالعمل، قیمت و وزن نان عرضه شده توسط نانوایی های یارانه ای در 
سکوها می تواند »مطابق نرخ نامه مصوب« یا »به صورت رقابتی« باشد. در حالت اول، متناسب با 
حجم فروش نان، نانوایی های یارانه ای )نوع ۱ و ۲( بر روی سکو، کمک هزینه نانوا، مشابه فروش 

حضوری پرداخت می شود.
ماده )۴( این دستورالعمل تأکید دارد که نرخ و مقدار انواع افزودنی به نان )کنجد، سبوس، انواع 
سبزیجات و …( هزینه خدمات فروش غیرحضوری، هزینه بســته بندی و هزینه حمل و تحویل 
نان، می تواند به صورت توافقی بین نانوا و ســکو تعیین و باید به صورت شــفاف و تفکیک شــده 
در صورتحساب الکترونیکی فروش درج شــود. تبصره: ســقف نرخ انواع افزودنی ها و خدمات 
سکو )بسته بندی، حمل و نقل و …( با پیشــنهاد اتاق اصناف شهرستان و تأیید کمیسیون نظارت 

شهرستان ها تعیین می شود.
به موجب ماده )۵( دســتورالعمل یاد شده »به منظور رعایت نوبت مشــتریان حضوری، سکوها 
)سکوهای فروش غیرحضوری نان( موظفند امکان فروش غیرحضوری نان را صرفاً برای نانوایانی 
که به سامانه نوبت دهی و اعلام نوبت )شامل نمایشگر، بلندگو، چاپگر و …( تجهیز شده و به سامانه 

هوشمندسازی یارانه آرد و نان متصل شده اند، فراهم کنند.«
بر اســاس اطلاعات واصله از معاونت بازرســی و نظارت اتاق اصناف ایران، رعایت دســتورالعمل 
فروش اینترنتی نان از ســوی تمامی واحدهــای صنفی خبازی الزامی بــوده و به موجب رعایت 
نوبت دهی مشــتریان حضــوری و غیرحضوری مطابــق ماده )۵( دســتورالعمل، زیرســاخت 
نوبت دهی در ســامانه هوشمندســازی یارانه آرد و نان ایجاد شــده اســت. این دســتورالعمل 
 به مدت ۳ ماه بــه صورت آزمایشــی اجرا  می شــود و پــس از آن به صورت قطعــی لازم الاجرا 

خواهد بود.

ضرورت اعمال محدودیت کشت در استان های کم بارش

بی آبی، سفره های زیرزمینی خالی و باقی قضایا!

رئیس مرکز خشکسالی گفت: با توجه به شــرایط اقلیمی و سفره های 
زیرزمینی، کشت محصولات آب بر باید در برخی استان ها محدود شود.

احد وظیفه، رئیس مرکز خشکسالی در گفت و گو با »باشگاه خبرنگاران 
جوان«، به پیرامون مباحث آخرین وضعیت بارش فصل بهار، شــرایط 
دمایی و توصیه هــای مدیریت بهینه مصرف آب در بخش کشــاورزی 

پرداخت.

وضعیت بارش باران در سال آبی جاری چگونه بوده است؟
با وجود بهبود شــرایط بارش در اردیبهشــت، متوســط بارش کشور به 
شــرایط نرمال رســیده اســت. اما کماکان در برخی مناطق کم بارشی 
داریم. بنابر آمار در بهار امســال ۹۳ میلی متــر بارندگی دریافت کردیم، 
در حالی که میزان بارش متوســط نرمال ۵۷ میلی متر است که این امر 
 رشد ۶۴ درصدی بارش بالاتر از نرمال را نشان می دهد که براین اساس

 کم بارشی پاییز و زمستان جبران شده است، اما این امر بدان معنا نیست 
که در تمامی استان ها بارش نرمال است.

کدام مناطق در سال آبی جاری بارش های کمتر از نرمال و کدام مناطق 
بیش از نرمال دریافت کردند؟

بنابر نقشه های هواشناسی در اســتان های تهران، سمنان، بخش های 
مرکزی و مناطق شمالی مرکزی، قزوین، تا حدودی زنجان با کم بارشی 
مواجه هســتیم و در مقابل مناطق غرب، شــمال غــرب و جنوب غرب 
نرمال و بیش از نرمال اســت. به رغم بهبود شــرایط بارش در خراسان 
 رضوی، کماکان ۱۶ درصد نســبت به نرمال عقب هســتیم. همچنین در

 استان های قزوین، تهران و ســمنان بارش ها ۳۱ تا ۳۵ درصد کمتر از 
نرمال است که با وجود رسیدن به انتهای پنجره زمانی بارش ها فرصت 
چندانی برای دریافت بارش در کشــور نداریم. با توجه به آنکه ۲۰ خرداد 
فصل بارش به پایان می رســد، طبق نقشــه های هواشناســی بارش 
چندانی طی ۲ هفته آینده در عرض های شــمالی شاهد نخواهیم بود. 
گفتنی است که در خرداد و طول فصل تابستان دما یک تا دو درجه بالاتر 

از نرمال قرار است.

وضعیت سدهای کشور چگونه است؟
وضعیت سدهای غرب و جنوب غرب بســیار مساعد است به طوری که 
به لحاظ تأمین برق مشــکلی برای این مناطق نداریم. با توجه به کمبود 

بارش در شمال شرق و خراسان رضوی وضعیت سدها مطلوب نیست.
بنابر نقشه های هواشناسی، سال آبی جاری متوسط کشور با بارش های 

نرمال به پایان می رسد.

با توجه به شرایط بارش، محدودیتی برای استفاده از منابع آبی در بخش 
کشاورزی وجود دارد؟

با توجه به مســئله کمبود آب در استان های تهران، ســمنان، قزوین و 
خراسان رضوی باید مدیریت استفاده از منابع آبی در دستور کار بخش 
کشــاورزی قرار بگیرد چراکه وضعیت منابع آب های زیرزمینی خیلی 
محدود و سفره های زیرزمینی در حال تخلیه هستند. با توجه به شرایط 
جوی و بارش توصیه ما به کشاورزان این است که برای پایداری سرزمین، 
استفاده آب در بخش کشاورزی هوشــمندانه و مدبرانه صورت بگیرد تا 

شرایط به گونه ای نباشد که سفره ها خالی شود.

با توجه به وضعیت منابع سفره های زیرزمینی و شرایط بارش نیاز است 
که وزارت نیرو به عنــوان متولی امر محدودیتــی در مصرف آب بخش 

کشاورزی اعمال کند؟
قانون توزیــع عادلانه آب که مورد بحــث آن بهره برداران هســتند، باید 
 توســط بخش حاکمیت وزارت نیرو مورد توجه قــرار بگیرد به طوری که

 توزیع کننده و مصرف کننده آب را به سبب محدودیت منابع آبی هر دو در 
نظر بگیرند به طوری که از لحاظ مدیریت و مصرف بهترین نمودار را به کار 
بگیرند.طی ســال های ۹۹ تا ۱۴۰۲ در برخی استان ها بیش از ۵۰ درصد 
کمبود بارش داشتیم که خوشبختانه امسال تا حدی بارش ها فشار کمبود 
منابع آبی را مرتفع کرد، اما به دلیل خشکســالی متوالی سه سال اخیر 
باید هوشمندانه عمل کنیم به گونه ای که با اتخاذ برخی راهکارها، مصرف 
آب کاهش یابد تا با جبران بخشــی از کمبودها، شرایط به تعادل برسد. 
همچنین در برخی استان ها که با محدودیت منابع آبی روبه رو هستیم، 

کشت محصولات آب بر باید محدود شود.

برای جلوگیری از تخریب سرزمین و حفظ منابع پایه چه اقداماتی باید 
کرد؟

اکنون بــه دلیــل برداشــت بــی رویــه، فرونشســت در دشــت ها 
 را داریــم کــه بــرای جلوگیــری از تخریــب ســرزمین بایــد بهترین 
روش ها را برای توزیع و جمع آوری مصرف آب در نظر بگیریم و در هرجا 
نمی توان از آب های فاضلاب و بازچرخانی به دلیل آلودگی خاک استفاده 
کرد، از این رو حفظ آب و خاک اهمیت بسیاری دارد که در هر بخش باید 
یک ســری اقدامات انجام داد و بی توجهی به این موضوعات پایداری 

سرزمین را دچار چالش می کند.

رئیس  کل بانک مرکزی گفت: نرخ رشد نقدینگی از 
۴۰ درصد به ۲۴.۳ درصد رسیده است.

بــه گــزارش »ایمنــا«، محمدرضــا فرزیــن در 
سی ویکمین همایش پولی و بانکی در بانک مرکزی 
اظهار کرد: نرخ ســپرده قانونی را بــا هدف کنترل 
نقدینگــی دو بار افزایش دادیــم و از ۱۰.۶ درصد به 

۱۱.۸۶ درصد نسبت سپرده قانونی رساندیم.
وی افزود: نرخ رشد نقدینگی بالای ۴۰ درصد رشد 
پایه پولی ۴۵ درصد بود، اما هدف رســد نقدینگی 
۲۵ درصد بود که سال گذشــته به ۲۴.۶ درصد رشد 

نقدینگی دست یافتیم.
به گفته رئیس کل بانک مرکزی، این بانک دنباله رو 
سیاســت ثبات مالی است که شــامل ثبات پولی 

است.
فرزین ادامه داد: هدف از کنترل نقدینگی را اعلام 
کردیــم و می خواهیم تــورم تولیــد ppi که اکنون 
۳۷ درصد اســت را به کانال ۲۰ درصد بیاوریم تا به 
این وسیله نرخ رشــد تورم به متوســط بلندمدت 

متغیرهای اقتصادی دست پیدا کند.
به گفتــه وی نرخ حجــم پول در گــردش با هدف 
کاهش انتظارات تورمی از بالای ۵۰ درصد به ۱۲.۳ 

درصد کاهش یافت.
وی با اشاره به اختلاف سال های قبل بانک مرکزی 
و وزارت صنعــت در اعلام نرخ رشــد صنعت گفت: 
ابتدا سازمان بین المللی پول عدد گمانه زنی اعلام را 
می کرد، سپس ما تصمیم گرفتیم آن را اعلام کنیم، 
البته این عدد تفاوت هایی با مرکز آمار دارد؛ ســال 
پایه ما ۱۳۹۵ و سال پایه آنها ۱۳۹۰ است. ما نفت را با 
صنعت و آنها جداگانه می بینند. در سال جاری سعی 

می کنیم سال پایه هر دو یکی شود.

رئیس کل بانک مرکزی:

نرخ رشد نقدینگی از ۴۰ درصد به ۲۴ درصد رسید

خبر روز
آغاز ثبت نام ۱۰ خودروی وارداتی 

متقاضیان می توانند ۳ اولویت انتخاب کنند
ســامانه یکپارچه خودروهای وارداتی از دیروز )دوشــنبه ۷ خرداد ماه( با عرضه ۱۰ مدل خودروی 
بنزینی برای صرفاً متقاضیان مرحله اول )ثبت نامی های اســفند ماه ســال گذشته( به مدت سه 
روز بازگشایی شــده و در این مرحله متقاضیان امکان انتخاب سه اولویت از میان این ۱۰ خودروی 

عرضه شده را دارند.
به گزارش »ایســنا«، در راســتای اجرای طرح هــای فروش خودروهــای وارداتی کــه به تعداد 
قابل توجهی وارد شــده و حتی بعضاً به 
سبب حجم بالای خودرو در گمرکات و 
بیــش از آن در منطقه، ترجیح می دهند 
خودروها را وارد بنادر کشور نکرده و فعلًا 
در سایر کشورهای منطقه نگهداری کنند 
تا از مســیری که در نظر گرفته می شود، 
خودرو وارد کشــور شــود، همانطور که 
رئیس ســازمان توســعه تجارت وعده 
داده بود که عرضه  خــودرو در این هفته 
خواهیم داشــت، از دیروز )دوشــنبه ۷ 

خردادماه( طرح جدید عرضه  خودروهای وارداتی )بنزینی( آغاز شد.
بر این اساس ثبت نام کنندگان مرحله  اول خودروهای وارداتی که در اسفند ماه سال ۱۴۰۱ ثبت نام 
کرده بودند و اولویت آنها مشخص شده بود، از روز گذشته به مدت سه روز و تا ساعت ۲۳ و ۵۹ دقیقه 
روز چهاشنبه )۹ خرداد ماه( فرصت دارند که سه اولویت مورد نظر خود را از بین سبد محصولات عرضه 
شده در این مرحله، انتخاب کنند.  گفتنی است که ترتیب اولویت در این سه انتخاب مهم است و در 
صورت تخصیص هر کدام از سه انتخاب )بر اســاس اولویت متقاضی و ظرفیت خودرو انتخابی(، 
قابلیت لغو ســفارش و تغییر خودرو در مراحل بعدی وجود ندارد؛ از ســوی دیگر چنانچه پس از 
تخصیص خودرو و فراخوانی که از سوی شرکت واردکننده برای مشتری ارسال می شود، متقاضی 
وجه خودروی خود را واریز نکند، از لیست سامانه یکپارچه عرضه خودرو وارداتی حذف خواهد شد.

در این دور از عرضه خودروهای وارداتی از بین ۱۰ محصول عرضه شــده، پنج خودروی وارد شــده  
)توسط چهار شرکت  واردکننده( دارای قیمت قطعی در مبادی ورودی و همچنین پنج خودروی وارد 
شده  )توسط سه شرکت(   دارای قیمت  علی الحساب در مبادی ورودی برای مشتریان عرضه شده 
است.لازم به تأکید است که ثبت نام جدیدی در این مرحله انجام نشده و انتخاب خودرو در سامانه 
صرفاً برای ثبت نام کنندگان مرحله اول است که در اسفند ماه سال ۱۴۰۱ با بلوکه کردن ۵۰۰ میلیون 

تومان در حساب وکالتی خود برای ثبت نام اقدام کرده و نوبت دهی شده بودند.
همچنین گفتنی است، طبق تأکید صریح رئیس سازمان توسعه تجارت، این خودروها همگی در 
کشور موجود هستند، ارز دریافت کرده و آماده تحویل هستند؛ اما تعدادی از این ثبت نام کنندگان 
مرحله  اول علیرغم ۱۴ دوره عرضه  خودروهای وارداتی از انواع برندهای خوب دنیا، تاکنون خودرویی 
را انتخاب نکرده اند!  بنابراین با توجه به اینکه این ثبت نامی های دور اول، بایســتی تعیین تکلیف 
شــوند، اگر همچنان این افراد، خودرو انتخــاب نکنند، احتمالًا طی مصوبــه ای، عرضه ای با زمان 
محدود صورت گیرد و سپس در صورت عدم انتخاب مشــتریان، این خودروها وارد سامانه  مازاد 
برای مشتریان جدید شود؛ بدین ترتیب ممکن است که اولویت این مشتریان دچار مشکل شود؛ 
بنابراین حتماً افراد باید خودرو انتخاب کنند.ضیغمی می گویــد با توجه به اینکه تاکنون از بهترین 
برندها خودرو وارد کشور شده و تنها برای واردات خودرو از یک برند مجوزی داده نشده، پس این 

مشتریان منتظر چه خودروی بنزینی هستند؟
گفتنی است که طبق قاعده  شورای رقابت، حداقل ســه بار خودرو به صورت عادی عرضه می شود، 
چنانچه مشتری نداشته باشــد، می تواند وارد سامانه مازاد شــده و برای مشتریان جدید، عرضه 

صورت گیرد.

اخبار

کافه اقتصاد

بر اساس آخرین آمار از وضعیت سدهای مهم کشور، در حال حاضر میزان پرشدگی سدهای کشور ۶۷ درصد و ۹ سد به طور کامل و صددرصد پر است.
به گزارش »ایسنا«، میزان ورودی مخازن کل کشور از ابتدای سال آبی )ابتدای مهرماه( تا ۵ خردادماه معادل ۳۵.۱۸ میلیارد متر مکعب بوده که در قیاس با سال 
گذشته که عددی معادل ۳۲.۸۹ میلیارد مترمکعب بوده ۷ درصد کاهش داشته است. همچنین میزان کل خروجی سدهای کشور نیز نسبت به سال قبل با ۱۳ 
درصد افزایش مواجه بوده اســت.حجم آب موجود مخازن اکنون ۳۲.۶۰ میلیارد متر مکعب ثبت شده که این عدد نسبت به سال قبل که عددی معادل ۳۲.۶۰ 
میلیارد متر مکعب بوده ۷ درصد افزایش یافته است. همچنین حجم پرشدگی سدهای کشور نیز تا این تاریخ ۶۷ درصد است.وضعیت برخی از سدهای مهم کشور 
بیانگر این است که در ۹ سد، دز در استان خوزستان، سد ارس آذربایجان شرقی، سد جگین هرمزگان، سد ایلام، سد خیرآباد در استان سیستان و بلوچستان، 
سد آزاد و قشلاق استان کردستان، سد رودبار استان لرستان و سد کوثر استان کهگیلویه و بویر احمد شاهد پرشدگی ۱۰۰ درصدی حجم مخزن هستیم. همچنین 
ارتفاع کل ریزش های جوی کشور معادل ۲۳۸.۳ میلیمتر است. این مقدار بارندگی نســبت به میانگین دوره های مشابه درازمدت )۲۳۰.۷ میلیمتر( ۳ درصد 

افزایش و نسبت به دوره مشابه سال آبی گذشته )۱۹۷.۸ میلیمتر( ۲۱ درصد افزایش را نشان می دهد.

 بیش از ۶۷ درصد سدهای کشور  پُر  است

رویداد بریکس 
آغاز شد

مجمــع بین المللــی مالی و 
اقتصادی بریکس روز دوشنبه 
در ۲۷ ماه می )۷ خرداد ماه( 
در مسکو افتتاح شد و حدود 
۷۰۰ مهمان از سراسر جهان را 

گرد هم می آورد. 

عکس خبر

اظهار امیدواری نسبت به 
تحویل تمام خودروهای 
ثبت نامی در  سال جاری

سرپرست معاونت حمل ونقل وزارت صمت با 
اشاره به اینکه تولید خودرو پس از چند سال 
تجربه کاهش تولید، از سال ۱۴۰۰ به بعد و در 
دولت سیزدهم مجدد به چرخه  افزایش تولید 
بازگشت، تأکید کرد که تمرکز وزارت صمت بر 
این است که ۸۰ درصد تولید خودروی کشور 
خودروهای اقتصادی باشــد.احمد آقایی در 
گفت وگو با »ایســنا« اظهار کرد: برنامه ریزی 
شده که نســبت به سال گذشــته ۲۸ درصد 
افزایش تولید داشــته باشــیم و به عدد ۱.۷ 
میلیون دستگاه برســیم. این عدد نسبت به 
یک میلیون و ۳۴۰ هزار دســتگاه خودرویی 
که در سال ۱۴۰۲ تولید شده، افزایش معنادار 
ی خواهد داشت.وی ابراز امیداری کرد طبق 
پیش بینی از بــازار تقاضــا در میزان مصرف 
کشــور که حدود ۱.۲ تا ۱.۵ میلیون دستگاه 
است، تولید امسال بتواند عقب ماندگی تولید 
ســال های گذشــته را جبران کند و بازار را به 
نقطه  تعادل عرضه و تقاضا برساند.وی درباره 
عرضه  خودروها در سامانه یکپارچه، گفت: در 
سال  ۱۴۰۰، به دلیل همان کاهش تولیدی که 
در سال های ۱۳۹۶ و ۱۳۹۷ به بعد داشتیم، با 
کمبود عرضه مواجه شدیم که عطش تقاضا در 
بازار شکل گرفت؛ از همین روی، خودروسازان 
برای عرضه از روش قرعه کشی استفاده کردند 
که روش چندان خوبی نبود؛ بنابراین دولت 
به دنبال این بود که بتواند خودروی مناسب 
را با یک روش مناســب در اختیار متقاضیان 
قرار دهد.آقایی افزود: بر این اساس در سال 
۱۴۰۱، موضوع سامانه یکپارچه مطرح شد که 
طی دو دوره اجرای آن، بالــغ بر ۲.۵ میلیون 
ثبت نام صورت گرفته و مقرر شــد کسانی که 
در سامانه ثبت نام کرده بودند، طی یک شیوه 
نوبت دهی و طبق ظرفیت تولید خودروسازان، 
عرضه صورت گیرد. در ســال گذشته، بخش 
اعظمی از این خودروهای تعهد شده، تحویل 
مشــتریان شــد و امیدوار یم که امسال نیز 
ســال آخر تحویل دهی تمامــی خودروهای 

ثبت نامی باشد. 

عکس: ایرنا
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    گردشگری و میراث4

 محل کشف الواح هخامنشی چه سرنوشتی پیدا کرده است؟

چالش تناقض!
۱۶۳  گل نبشته هخامنشی از مجموع ۳۵۰۶ قطعه استردادشده از آمریکا 
پس از حدود ۹۰ سال درحالی در تهران رونمایی شد که وضعیت محل کشف 

این تلبت های گلی هخامنشیان، محل پرسش و تناقض است.
بــه گــزارش »ایســنا«، آبــان ۱۳۱۱ خورشــیدی )۱۹۳۲ میــادی(، 
باستان شناسان به سرپرستی »ارنست هرتسفلد«، پلکان سنگی بزرگ 
جبهه شرقی آپادانا و پلکان شمالی کاخ ســه دروازه را که هر دو آنها دارای 
نقوش برجسته و حجاری های ممتاز است، کشف کرده بودند و در هنگام 
احداث راه برای عبور واگن، در گوشــه شمال شرقی تختگاه،تعداد زیادی 
الواح گلی را پیدا کردند.اریک اشمیت ـ باستان شناس آلمانی ـ آمریکایی 
در کتاب »تخــت جمشــید،   بناها، نقش ها و نبشــته ها« )انتشــارات 
فرانکلین- امیرکبیر ترجمه عبدا... فریاد در ســال ۱۳۴۲ (  به این شکل 
به ماجرا اشاره کرده است: »در سال ۱۳۱۲ مجسمه عظیم گاو که متعلق به 
پایه های سنگی طرفین ایوان ورودی تالار تختگاه بود ظاهر شد. در قسمت 
شرقی همان کاخ، هیئت علمی به کشف پلکان سنگی که به آب روهای زیر 
زمینی منتهی می شد، موفق شد. در هنگام احداث راه به منظور عبور واگن 
در گوشه شمال شرقی تختگاه،   هرتســفلد تعداد زیادی الواح گلی کشف 
کرد.«در گزارش های مؤسسه شرق شناسی شیکاگو نیز آمده است: »در 
مارس ۱۹۳۳، یک اکسپدیشن باستان شناسی از مؤسسه شرق شناسی، 
بخشی از دانشگاه شیکاگو، در جنوب غربی ایران در میان ویرانه های تخت 
جمشــید، پایتخت امپراتوری ایران باستان، مشــغول به کار بود. هنگام 
ســاخت جاده ای برای عبور کامیون ها به منظور آوردن آب آشــامیدنی، 
کارگران به طور تصادفی بایگانی عظیمی از لوح های گلی ۲۵۰۰ ساله، که با 
حروف میخی گوه ای شکل نوشته شده بود، کشف کردند که در داخل یک 

دیوار استحکاماتی ذخیره شده بود.«
»اریک اشــمیت«،   که از ســال ۱۳۱۳ تا ۱۳۱۸ خورشــیدی، سرپرستی 
کاوش های تخت جمشــید را به عهده داشــت، دیگر بخش های خزانه 
تخت جمشــید را کاوش می کند، تاریخ ایــن کاوش در برخی منابع بهار 
۱۳۱۵ خورشــیدی اعام شده است. از جمله کشــف های مهم این فصل 
نقش برجسته »بارعام« داریوش اول بود. در اتاق های نزدیک این نقش 
تعدادی لوح گلی به خط میخی به دســت آمد.پس از چند سال وقفه، از 
ســال ۱۳۴۲ تا ۱۳۵۲ هیئتی از طرف اداره کل باستان شناسی و فرهنگ 
عامه وزارت فرهنگ و هنر به سرپرستی اکبر تجویدی به مدت پنج فصل 
در باروی شرقی تخت  جمشــید بر بالای کوه رحمت،   شمال غربی حیاط 
سنگی واقع در دشت جنوبی پایین دست تختگاه و قسمت جنوبی تختگاه 
موســوم به »برزن جنوبی« را کاوش می کند، که نتیجــه آن کاوش ها در 
کتابی با عنوان »دانســتنی های نوین درباره هنر و باستان شناسی عصر 
هخامنشی،   بر پایه کاوش های پنج ساله تخت جمشید« به سال ۱۳۵۵ 

توســط انتشــارات مرکز باستان شناسی ایران منتشر شــد. تجویدی در 
صفحه ۲۱۲ همان کتاب درباره بارو تخت جمشید نوشته است: »... به نظر 
می رسد برج و باروهای بالای کوه رحمت در تخت جمشید مربوط به دوران 
هخامنشیان و طبق مفاد کتیبه داریوش )اول( بر پیش بست جنوبی صفه 
در زمان همین پادشاه و در ابتدای شهریاری او که به قلع و قمع مخالفان 
می پرداخته و تخت جمشــید را پایگاه مســتحکم خود قرار داده ساخته 
شده اســت، اما در دوره خشایارشا تختگاه توســعه پیدا کرده و از حالت 
قلعه ای بیرون آوردند. باروها را که حالت احترام به پیشینیان بوده و مظهر 
شکست ناپذیری شاهنشاهی حفظ کردند و تنها تیرکش های آن را مسدود 
کردند و تغییرات جزئی دادند که تا همین امروز به همین شکل باقی مانده 
است.«اکنون که پنجمین محموله از گل نبشته های هخامنشی از مؤسسه 
شرق شناسی شیکاگو به ایران رسیده است، این پرسش ها مطرح می شود 
که محل کشــف این تبلت های گلی به چه سرنوشــتی و وضعیتی دچار 
شده است؟ آیا همچنان شــواهد و اثری از آن باقی مانده است؟ کاوش 
و حفاظت های بعدی در باروهای تخت جمشــید در ۵۰ سال اخیر چگونه 
بوده است؟ تابلوی مشخصی در تخت جمشید وجود دارد که نشان دهد 
الواحی که از جمله مهم ترین محموله های اســتردادی ایران به حســاب 
می آید و به گفته باستان شناســان اطاعات ارزشــمندی از نظام اداری و 
اجتماعی هخامنشان در اختیار می گذارد، در کجا یافته شده است؟کامیار 
عبدی،باستان شــناس فارغ التحصیل از دانشگاه میشیگان، عضو هیئت 
علمی گروه باستان شناسی دانشگاه شهید بهشتی، نظریه پرداز و پژوهشگر 
می گوید: باروهای تخت جمشید از بین نرفته اند، بلکه در طول زمان تحلیل 
رفته اند.آن گونه این باستان شناس وضعیت باروهای تخت جمشید؛ جایی 
که گل نبشته های هخامنشی کشف شــده اند را تشریح می کند: باروهای 
قسمت های دور مجموعه کاخ ها هنوز در قسمت شمالی باقی مانده است. 
درست همانجایی که گل نوشته های بارو را پیدا کردند. یک مقدار از باروها 
هم روی کوه رحمت و اطراف آن به شــکل تپه هســتند. امتداد بارو تمام 
مجموعه کاخ ها و صفه  را می گرفته و بعد به سمت بالای کوه رحمت می رفته 
و باز از بالای کوه دور می زده و روی صفه می آمده اســت. قسمت هایی که 
روی صفه بودند و قسمت هایی از پادگان نظامی بودند، که آنها را به شکل 
تپه هایی روی کوه می بینیــد. پلکان های نور و صدا را نیز روی قســمتی 
از بارو تعبیه کرده اند، زیر بخشــی از این پلکان، قســمتی از بارو قرار دارد.

این باستان شناس تأکید می کند: قســمت هایی که هرتسفلد و تجویدی 
کاوش کردند و گل نبشــته به دســت آمده، همچنان باقی است.علیرضا 
عســگری چاوردی،مدیر پایگاه جهانی تخت جمشید نیز درباره وضعیت 
باروهای تخت جمشید و محل کشــف گل نبشته های گلی هخامنشی به 
»ایســنا« می گوید: با فاصله کمی از جایگاه نور و صدا در تخت جمشید، 

دقیقاً جایی که کوه رحمت آغاز می شود و آخرین نقطه ای که به کوه وصل 
می شود، آن الواح به دست آمده است.او اضافه می کند: باروهای بالاتر در 
تخت جمشید را شادروان تجویدی کاوش کرده و بخشی مرمت نشده و به 
هم ریخته است،  که از آنجا الواح هخامنشی به دست نیامده است. الواح 
باروی تخت جمشید )به مؤسسه شرق شناسی شیکاگو برای خوانش و 
رمزگشایی امانت داده شد( از همان جایی که اشاره کردم، کشف شده است. 
این محل از بالا آغاز می شود و پایین روی همین بخش شمالی-جنوبی 
تخت جمشید ادامه پیدا می کند. آن پایین دست و به سمت کاخ آپادانا به 
ضلع غرب تخت جمشید و دشت ۱۷ متر ارتفاع دارد و نیازی به بارو نداشته 
است، ولی ضلع شمالی و جنوبی تخت جمشید بارو داشته است.عسگری 
چاوردی درباره گمنام بودن محل کشف گل نبشته های هخامنشی می گوید: 
در طرح ساماندهی تخت جمشید حتماً تابلوهای راهنما و توضیحات مبنی 
بر اینکه باروها کجا بوده و اتاق کشف الواح هخامنشی در بارو کجا بوده است 
حتماً در تخت جمشید نصب خواهد شد.مدیر پایگاه جهانی تخت جمشید 
اضافه می کند: در طرح محتوایی تغییرات موزه تخت جمشید هم مد نظر 

داریم تعدادی از الواح هخامنشی در همین موزه به نمایش درآید.
به تشخیص باستان شناسان و زبان شناس ها، گل نبشته های هخامنشی 
یافته شده از باروی تخت جمشید به زمان داریوش بزرگ، بنیانگذار تخت 
جمشــید ـ ۵۲۲ تا ۴۸۵ پیش از میاد ـ مربوط می شــود. تــا کنون پنج 
محموله از این الواح گلی که برای رمزگشایی و خوانش به مؤسسه شرق 
شناسی شیکاگو، امانت سپرده شده بود، به ایران بازگردانده شده است. 
آخرین محموله شــامل ۳۵۰۶ قطعه گل نبشته است که واپسین روزهای 
تابستان ۱۴۰۲ به ایران بازگردانده شــد و اکنون ۱۶۳ قطعه از آن تا پایان 

تیرماه در موزه ملی ایران به نمایش گذاشته شده است.

 مدیرکل میراث فرهنگی استان اصفهان:

برخلافنیاکانخوددرمدیریتآبچندانموفقنبودهایم
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان گفت: به نظر می رسد که برخاف 
نیاکان خود در مدیریت آب به ویژه در حوزه کشــاورزی چندان موفق نبوده ایم؛ با وجود این، باید 
بتوانیم آب را برای نســل های آینده کشــورمان حفظ کنیم.امیر کرم زاده در آیین افتتاح »سومین 
همایش دوســالانه بین المللی آب و حکمرانی آب در فرهنگ و تمدن ایران زمین و سرزمین های 
همجوار« که در نطنز در حال برگزاری است، افزود: نیاکان خداجوی ما در ایران، با بهره وری مناسب 
از آب همچون ایجاد سیستم حفر قنات توانستند تمدنی پایدار و جهانی را پدید آورند اما ما امروز در 
مدیریت آن موفق نبوده ایم.وی با اشــاره به رویکرد این همایش و اهمیت پیشینه و کارنامه موفق 
مدیریت آب در پهنه فرهنگ و تمدن ایران  گفت: این همایش بین المللی در راستای شناخت تجارب 
تاریخی در حوزه مدیریت و حکمرانی آب بر پایه شواهد ملموس باستان شناسی و تبیین نقش آب 
در پویایی اجتماعی و اقتصادی جوامع گذشته و حصول راهکارهایی برای حل چالش های امروزه 

و آینده آب است که امیدواریم صدای آن به گوش مسئولان برسد.

لزومبرنامهریزیافزایشتوسعهزیرساختهایگردشگری
کاشان

سرپرست فرمانداری ویژه کاشــان با اشــاره به اهمیت توجه به ظرفیت گردشگری منطقه گفت: 
برنامه ریزی برای افزایش توســعه زیرســاخت های گردشگری کاشــان صورت پذیرد.به گزارش 
»تسنیم«، حمیدرضا محمدی فشارکی در نشست تکریم و معارفه سرپرست اداره میراث فرهنگی 
کاشــان، اظهار کرد: برای ما به عنوان خدمتگزار مردم باعث افتخار اســت در شهرستانی خدمت 
می کنیم که دارای قدمت و تاریخ دیرینه است و بر همه مدیران و افراد جامعه حفظ این سرمایه های 
ملی لازم و ضروری است.وی افزود: کاشان بیش از ۴۰۰۰تخت برای گردشگران دارد و در حوزه ابنیه 
۱۷۰۰ اثر تاریخی شناسایی شده که ۳۴۰ اثر به ثبت رسیده و ۴۳ رویداد میراث فرهنگی ناملموس و 
۵ اثر نیز ثبت جهانی شده که اهمیت این شهرستان را دو چندان می کند.سرپرست فرمانداری ویژه 
کاشان تصریح کرد: در حال حاضر شهرستان کاشان در فصل گردشگری و حضور گردشگران قرار دارد 
که لازم است سرپرست جدید اداره، برنامه ریزی لازم در افزایش ظرفیت های گردشگری و توسعه 
زیرساخت های این حوزه را داشته باشد.محمدی فشارکی خاطرنشان کرد: پویایی نیروهای میراث 

فرهنگی در موفقیت و توسعه شهرستان کاشان حائز اهمیت است.

ماجرایسرقتازتکیهبیگلربیگیکرمانشاهچهبود؟
معاون میراث فرهنگی استان کرمانشاه به تشریح ماجرای ســرقت از تکیه بیگلربیگی کرمانشاه 
پرداخت.کیومرث خانی لعل آبادی با اشاره به انتشار خبری در فضای مجازی مبنی بر سرقت ۶۰۰ 
قلم شیء تاریخی از تکیه بیگلربیگی کرمانشــاه، اظهار کرد: برخاف آنچه در این خبر منتشر شده، 
اشیای سرقتی تاریخی نبوده و صرفاً ارزش مطالعاتی داشته اند. وی با بیان اینکه این حادثه مربوط 
به بیش از دو ماه پیش و ایام قبل از تعطیات نوروز بوده، افزود: اشــیایی که به ســرقت رفته اند، 
مربوط به موزه مردم شناســی واقع در تکیه بوده و بیشتر شامل جاجیم، مَشک و سه پایه، کاسه و 
بشقاب های مســی و ... بوده که برای مطالعه روی سبک زندگی مردم استان جمع آوری شده اند. 
معاون میراث فرهنگی کرمانشاه به »ایسنا« گفت: سارقین با استفاده از غفلت نگهبان مجموعه و 
نوع معماری سنتی آن، که اتاق ها به شکل تو در تو ساخته شده اند، دست به این سرقت زدند. وی 
با بیان اینکه بافاصله پس از این سرقت عوامل آن شناســایی شدند، عنوان کرد: سارقین پس از 
دســتگیری بخش زیادی از اموال مسروقه را به موزه مردم شناســی تکیه بیگلربیگی بازگرداند و 
تاش برای بازگردان سایر اشیای سرقتی ادامه دارد. به گفته این مسئول، پس از انجام این سرقت، 

سیستم های نظارتی مجموعه با اختصاص اعتبار لازم تقویت شدند.

اخبار
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مفاد آراء
3/45  آگهی موضوع ماده 3 قانون ومــاده 13 آئین نامه قانــون تعیین تکلیف 

وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر رای شــماره 140360302007000504 هیات دوم موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  شرکت تعاونی 
دامداران فجر فلاورجان بشناســه ملی 10861855850   در  ششدانگ یکباب 
ایستگاه جمع آوری شیر به مساحت 2526/26 متر مربع قسمتی از  پلاک شماره  
 404   اصلی واقع در دشــتچی بخش 9 خریداری از  مالک رســمی آقای احمد

 کاظم زاده قهدریجانی محرز گردیده است.
  لذا به منظور اطلاع عمــوم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی میشــود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه 
این اداره تسلیم وپس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 

تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/02/24
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/08

م الف: 1714914  مظاهر عباسی قلعه شــاهی رئیس ثبت اسناد و املاک 
فلاورجان

مفاد آراء
3/46  آگهی موضوع ماده 3 قانون ومــاده 13 آئین نامه قانــون تعیین تکلیف 

وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر رای شــماره 140360302007000389 هیات دوم موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک فلاورجــان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی  خانم عفت 
محمدی فرزند علی یار بشــماره شناسنامه 14  در  ششــدانگ  یک قطعه زمین 
کشــاورزی با کاربری زراعی باغی به مســاحت 3502/06  متر مربع قسمتی از  
پلاک  1164 فرعی از 430   اصلی واقع در مینادشت بخش 9 خریداری از  مالک 

رسمی آقای علی یار محمدی فرزند رمضانعلی محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی میشــود در 
صورتی که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه 
این اداره تسلیم وپس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 

تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/02/24
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/08

م الف: 1714812  مظاهر عباسی قلعه شــاهی رئیس ثبت اسناد و املاک 
فلاورجان

مفاد آراء
3/47 آگهی مفاد آراء ) قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی ( هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک جوشقان

آگهــی مفــاد آراء  قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و 
ســاختمانهای فاقد ســند رســمی که در اجــرای مــاده یک قانــون مذکور 
توســط هیئت حــل اختــلاف مســتقر در ثبــت جوشــقان صــادر گردیده 

 و در اجرای مــاده 3 قانون مذکــور در دو نوبت بــه فاصلــه 15 روز از طریق
 روزنامه های کثیر الانتشــار و محلی آگهی میشود تا شخص یا اشخاصی که به 
آراء مذکور اعتراض دارند از تاریخ انتشار اولین آگهی ظرف مدت دو ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت اسناد و املاک جوشقان تسلیم و رسید اخذ نمایند و از تاریخ 
تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف یک ماه مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه 
عمومی محل نموده و گواهی تقدیم دادخواســت را اخذ و به اداره ثبت جوشقان 
تسلیم نمایند در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است 
در صورتی که اعتراض در مهلت قانونــی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم 
دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت جوشقان مبادرت به 
صدور سند مالکیت مینماید صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نمی باشد.
1. رای شــماره 140260302119000063 مــورخ 1402/06/14- کلاســه 
1402/2 اقای سعید رحیمی فرزند غلامحســین به شماره ملی 0050028251 
ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی بمســاحت 429.66 متر مربع پلاک شماره 
1698 فرعی از 21 اصلی واقع در بخش ثبتی جوشقان خریداری عادی از وراث 

مع الواسطه آقای قاسمعلی رحمانی و خانم فاطمه سلطان رحمانی
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/02/24
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/08

 م الف: 1714195 مجتبی سیل زده رئیس ثبت اسناد و املاک جوشقان     
مفاد آراء

3/48 آگهی موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آئین نامه قانــون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شــماره  140360302018000364 مورخ 1403/02/23 هیأت اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند 
رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای محمود دهقانی فرزند رضا بشــماره شناســنامه 401 
صادره از اصفهان در یک کارگاه  به مســاحت 125.81 متر مربع از  قســمتی از 
پلاک 313 اصلی واقــع در منطقه صنعتی دولت آبادبرخــوار خریداری بموجب 
مبایعه نامه عادی مع الواســطه از مالک رسمی مشاعی به شماره سند 101238 
مورخ 1382/10/27 دفترخانه 9 اصفهان به نــام خدیجه مطلبی فرزند محمد و 
خریداری به موجب مبایعه نامه عادی از مالک رســمی مشاعی آقای ایرج مهره 
فرزند اصغر به شماره ســند 9182 مورخ 1387/10/10 دفترخانه 151 اصفهان 

محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواســت خود را به مراجع قضایــی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورتی 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر 

خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/03/08 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/03/23 

م الف : 1725431 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار
مفاد آراء

3/49 آگهی موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آئین نامه قانــون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابــر رای شــماره  140360302018000362 مــورخ 1403/02/23 هیأت 
اول موضــوع قانــون تعیین تکلیــف وضعیت ثبتــی  اراضی و ســاختمانهای 
فاقد ســند رســمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آبــاد برخوار 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمود دهقانی فرزند رضا بشــماره 
شناســنامه 401 صادره از اصفهان در یــک کارگاه  به مســاحت 126.22 متر 
مربع از  قســمتی از پلاک 313 اصلی واقع در منطقــه صنعتی دولت آبادبرخوار 
خریداری بموجب مبایعه نامه عادی مع الواســطه از مالک رســمی مشــاعی 
 به شــماره ســند 101238 مورخ 1382/10/27 دفترخانــه 9 اصفهان محرز

 گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواســت خود را به مراجع قضایــی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورتی 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر 

خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/03/08 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/03/23 

م الف : 1725419 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار
تبصره یک ماده 105 اصلاحی 

3/50 شماره نامه: 140385602024002261- 1403/03/06 نظر به اینکه بر 
اســاس تقاضای آقای محمد آزادی رنانی و رجبعلی آزادی رنانی مبنی بر تعیین 
بهاء ثمنیه اعیانی ششدانگ پلاک 4483/105  واقع در بخش 5 ثبت اصفهان که 
طبق سوابق متعلق است به خانم کوکب سلطان عیال مرحوم رحیم آقا عابدیان 
که در اجرای تبصره یک ماده 105 اصلاحی آییــن نامه قانون ثبت، موضوع به 
کارشناسی رسمی دادگستری ارجاع و به موجب نامه شماره 1403- 20- 571 
مورخ 1403/2/26 اعلام نموده اســت: مســتندی از اعیانی قدیمی مشــاهده 
نگردید لذا موضوع مالک بهای ثمنیه منتفی می باشد لذا با توجه به مفاد تبصره 
 یک آیین نامه فوق الذکر، مراتب فقط یک مرتبه در روزنامه کثیرالانتشار آگهی

 می شــود تا در صورت وجــود ذینفع به منطقــه ثبت اســناد و املاک جنوب 
اصفهان مراجعه و در صورتی که تضییع حقی باشــد می تواند از تاریخ انتشــار 
این آگهی به مدت یک مــاه به مراجع ذیصلاح قضائــی مراجعه و گواهی طرح 
دعوی را به ایــن اداره تســلیم نماید بدیهی اســت در صورت عــدم  مراجعه 
ذینفع به مراجع قضائی در مدت تعیین شــده و عدم ارائــه گواهی طرح دعوی،  
 ســند مالکیت متقاضیان بدون اســتثناء بهــای ثمنیه اعیانی صادر و تســلیم 
 خواهــد شــد. م الــف: 1724363 شــبان رئیــس اداره ثبــت منطقه

 جنوب اصفهان 
فقدان سند مالکیت

3/51 چون خانم کبری موســوی فرزند ســید رضا مالک 6 ســهم مشــاع از 
72 ســهم اعیان ششــدانگ یک باب مغازه پلاک 3 فرعی از 442 اصلی یک 
قطعه مغازه با تسلیم استشــهادیه محلی که هویت و امضا شهود  رسما گواهی 
شده اســت و به تایید دفترخانه 287 خور رسیده مدعی اســت که سند مالکیت 
6 ســهم مشــاع از 72 ســهم اعیان پلاک 3 فرعی از 442 اصلی واقع در خور 
بخش 5 حــوزه ثبت خــور و بیابانک که به شــماره دفتر امــلاک الکترونیک 
139720302029001015 و شــماره چاپــی 122949 الف 96 بــه نام خانم 
کبری موســوی فرزند ســید رضا صادر و تســلیم گردیده اظهار داشته که سند 

مالکیت مرقوم بعلت جابجایــی مفقود گردیده و تقاضای صدور ســند مالکیت 
 المثنی نموده اســت لذا مراتب بــه اســتناد تبصره یک اصلاحــی ماده 120 
آئین نامه قانون ثبــت مراتب در یک نوبت آگهی می شــود که هر کس مدعی 
انجام معامله نسبت به ملک مزبور یا وجود سند مالکیت مزبور نزد خود می باشد 
از تاریخ انتشــار این آگهی تا 10 روز  به این اداره مراجعه و اعتراض خود را کتبا 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت و سند معامله تسلیم نماید تا مراتب صورت مجلس 
و اصل سند به ارائه کننده مســترد گردد اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسد یا 
در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود المثنی اسناد مالکیت مرقوم صادر و به 
متقاضی تسلیم خواهد شــد. م الف: 1724364  محمد علی بیطرف رئیس 

ثبت خور و بیابانک 
فقدان سند مالکیت

3/52 چون خانم کبری موسوی فرزند سید رضا مالک 6 سهم مشاع از 72 سهم 
اعیان پلاک 4 فرعی از 442 اصلی با کاربری مســکونی با تســلیم استشهادیه 
 محلی که هویت و امضا شهود  رسما گواهی شده است و به تایید دفترخانه 287 
خور رسیده مدعی است که سند مالکیت 6 سهم مشاع از 72 سهم اعیان پلاک 4 
فرعی از 442 اصلی واقع در خور بخش 5 حوزه ثبت خور و بیابانک که به شماره 
دفتر املاک الکترونیک 139720302029001004 و شــماره چاپی 122938 
الف 96 به نام خانم کبری موسوی فرزند سید رضا صادر و تسلیم گردیده اظهار 
داشته که ســند مالکیت مرقوم بعلت جابجایی مفقود گردیده و تقاضای صدور 
سند مالکیت المثنی نموده اســت لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ماده 
120 آئین نامــه قانون ثبت مراتــب در یک نوبت آگهی می شــود که هر کس 
 مدعی انجام معامله نسبت به ملک مزبور یا وجود ســند مالکیت مزبور نزد خود 
می باشد از تاریخ انتشار این آگهی تا 10 روز  به این اداره مراجعه و اعتراض خود 
را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت و سند معامله تسلیم نماید تا مراتب صورت 
مجلس و اصل سند به ارائه کننده مســترد گردد اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی 
نرسد یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشــود المثنی اسناد مالکیت مرقوم 
صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد. م الف: 1724380  محمد علی بیطرف 

رئیس ثبت خور و بیابانک
فقدان سند مالکیت

3/53 چون خانم کبری موسوی فرزند سید رضا مالک 6 سهم مشاع از 72 سهم 
اعیان یک دستگاه آپارتمان به پلاک 5 فرعی از 442 اصلی با تسلیم استشهادیه 
محلی که هویت و امضا شهود  رسما گواهی شده است و به تایید دفترخانه 287 
خور رسیده مدعی است که سند مالکیت 6 سهم مشاع از 72 سهم اعیان پلاک 5 
فرعی از 442 اصلی واقع در خور بخش 5 حوزه ثبت خور و بیابانک که به شماره 
دفتر املاک الکترونیک 139720302029001018 و شــماره چاپی 122952 
الف 96 به نام خانم کبری موسوی فرزند سید رضا صادر و تسلیم گردیده اظهار 
داشته که ســند مالکیت مرقوم بعلت جابجایی مفقود گردیده و تقاضای صدور 
سند مالکیت المثنی نموده اســت لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ماده 
120 آئین نامــه قانون ثبت مراتــب در یک نوبت آگهی می شــود که هر کس 
 مدعی انجام معامله نسبت به ملک مزبور یا وجود ســند مالکیت مزبور نزد خود 
می باشد از تاریخ انتشار این آگهی تا 10 روز  به این اداره مراجعه و اعتراض خود 
را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت و سند معامله تسلیم نماید تا مراتب صورت 
مجلس و اصل سند به ارائه کننده مســترد گردد اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی 
نرسد یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشــود المثنی اسناد مالکیت مرقوم 
صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد. م الف: 1724415  محمد علی بیطرف 

رئیس ثبت خور و بیابانک



امکان پرداخت صدقات از طریق کارتخوان نانوایی های 
اصفهان فراهم شد

معاون توسعه مشــارکت های مردمی کمیته امداد امام خمینی )ره( استان اصفهان گفت: امکان 
پرداخت صدقات از طریق کارتخوان نانوایی های سراسر استان فراهم شده است.علی اخلاقی در 
گفت وگو با »مهر« اظهارکرد: با فعال شدن گزینه صدقه در دستگاه کارتخوان نانوایی ها، نیکوکاران 
می توانند با انتخاب این گزینه صدقه خود را در هنگام خرید نان پرداخت کنند.وی ســرانه ماهیانه 
پرداخت صدقه توســط هر اصفهانی را 1376 تومان در سال گذشــته اعلام کرد و افزود: از مجموع 
صدقات پرداختی نیکوکاران در سال گذشته سهم هر خانوار تحت حمایت این نهاد، ماهیانه مبلغ ۵۹ 
هزار تومان بوده است.اخلاقی با بیان اینکه در حال حاضر بیش از 1۲۲ هزار و ۹۰۰ خانوار تحت حمایت 
هستند، افزود: نیکوکاران استان با اعتماد به این نهاد، در سال جاری طی دو ماه اخیر نیز 1۵ میلیارد 
و 3۰۰ میلیون تومان صدقه پرداخت کرده اند که نسبت به مدت مشابه سال قبل 17 درصد افزایش 
داشته است.وی با اشاره به نحوه تسهیم صدقات توسط این نهاد، گفت: صدقه های جمع آوری شده 
براساس موازین شرعی و در مواردی از جمله تأمین کمک هزینه های درمان، مسکن، تحصیل دانش 
آموزان و دانشجویان، جهیزیه و معاش مددجویان مصرف می شود.اخلاقی با اشاره به بسترهای 
الکترونیکی پرداخت صدقه، به بستر فراهم شده در نانوایی های سطح استان نیز تأکید کرد و گفت: 
نیکوکاران می توانند صدقات خود را علاوه بر استفاده از QRکد نصب شده بر صندوق های صدقات 
و کدهای اختصاصی مشترکین صدقات و با استفاده از شماره #۲*۰31*۸۸77* پرداخت کنند.

کارشناس اداره کل هواشناسی اصفهان:

هوای اصفهان گرم تر می شود
کارشناس مسئول پیش بینی اداره کل هواشناســی اصفهان از روند افزایشی بیشینه دمای هوا به 
ویژه در نیمه شمالی استان تا پایان هفته خبرداد.مینا معتمدی در گفت وگو با »مهر« با بیان اینکه 
بیشینه دمای در بیشتر مناطق اســتان بین یک تا 3 درجه سلسیوس افزایش می یابد، اظهار کرد: 
بیشینه دمای هوای کلانشهر اصفهان در گرم ترین ســاعات به 3۵ درجه سلسیوس بالای صفر و 
کمینه آن بامداد به 17 درجه سلســیوس بالای صفر می رسد.به گفته وی، خور و بیابانک با بیشینه 
دمای 37 درجه سلســیوس بالای صفر و بویین میاندشــت با کمینه دمای 4 درجه سلســیوس 
بالای صفر به ترتیب گرم ترین و خنک ترین نقاط اســتان بوده اند.کارشــناس مسئول پیش بینی 
اداره کل هواشناسی اســتان اصفهان با اشــاره به گذر امواج ناپایدار از فراز استان، گفت: در مناطق 
 مســتعد اســتان بارش های رگباری محلی و رعد و برق و احتمال بارش تگــرگ و وزش تند باد 
لحظه ای را انتظار داریم که اوج فعالیت آن در ساعات بعد از ظهر است.وقوع تندباد در مناطق شرقی 

و شمالی با خیزش گردو خاک محلی همراه خواهد بود.

در پنجمین دوره اعتباربخشی؛

بیمارستان های رتبه عالی و برتر معرفی شدند
معاونــت درمــان وزارت بهداشــت، در پنجمین دوره اعتباربخشــی بیمارســتان های کشــور، 
بیمارستان های شــریعتی، مرکز قلب و فارابی را از بین 4۸ بیمارســتان نامزد، به عنوان رتبه یک 
برتر معرفی کرد.به گزارش »مهر«، در اعتباربخشــی دور پنجم بیمارســتان های کشور و بر اساس 
دستورالعمل ارزیابی مجدد 4۸ بیمارستان نامزد رتبه عالی و یک برتر شدند.معاونت درمان وزارت 
بهداشت در نامه ای با اعلام اسامی بیمارستان های حائز رتبه عالی و رتبه یک برتر از خدمات ارزنده 
این مراکز قدردانی کرد.در بخشی از متن این نامه، آمده است: از بیمارستان های حائز رتبه عالی و 
یک برتر انتظار می رود با ارتقای مستمر کیفیت ارائه خدمات، در حفظ رتبه کسب شده در ارزیابی های 
ادواری یا سرزده کوشا باشند. امید است شاهد تلاش بیشتر سایر بیمارستان های کشور در جهت 

بهبود و ارتقای عملکرد باشیم.

معاون عمرانی استاندار اصفهان:

خط انتقال آب دریای عمان به اصفهان مجوز محیط زیستی دارد

معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری اصفهان با اشــاره به اینکه 
خط انتقال آب دریای عمان دارای مجوز زیســت محیطی و طرح های 
بالادستی است، گفت: فاز اول این پروژه تا سیرجان تکمیل شده است.

به گزارش »مهــر«، خط لوله و آبگیــر طرح انتقــال آب دریای عمان 
به اصفهان در منطقه ســیریک اســتان هرمــزگان در حــال احداث 
اســت. طی ماه های اخیر اهالی چند روســتای شهرســتان سیریک 
نســبت به جانمایی آب شــیرین کن این پروژه ابراز نگرانی کرده اند. 
آنان می گویند راه اندازی آب شــیرین کن و تخلیه شــورابه ها به دریا 
 سبب افزایش شــوری آب و مشــکلات زیســت محیطی در منطقه 

می شود.
در همین ارتباط مهران زینلیان، معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
اصفهان در گفت وگو با »مهر « ضمن رد این مسئله، اظهار کرد: بنده از این 
منطقه بازدید کرده ام و هیچ گونه مشکل محیط زیستی ندارد و حتی به 
مراتب شرایط این نقطه از دریای عمان از موارد مشابه پروژه های انتقال 
آب که در خلیج فارس جانمایی شدند، بهتر است زیرا دریای عمان به 

اقیانوس هند متصل است.
وی با بیان اینکه دلیل برخی مخالفت ها تضــاد منافع افراد خاص در 

منطقه است، خاطرنشان کرد: امید است به فضل الهی و همدلی هایی که 
وجود دارد و نظر مساعدی که استانداری هرمزگان دارند این مشکلات 

برطرف شود.
معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری اصفهــان اظهار کرد: مجوز 
محیط زیستی برای خط انتقال آب دریای عمان به اصفهان گرفته شده 
است و این پروژه علاوه بر مجوز محیط زیســت، طرح های بالادستی 

دارد.
زینلیان درخصوص فرایند شــیرین ســازی و پساب و شــورابه های 
حاصل از آن، گفــت: در کنار آب شــیرین کن یــک مجموعه هایتک 
)high tech - فناوری پیشــرفته( فرآوری نمک دریا و فلزات گرانبها 
 را خواهیم داشت که راه اندازی آن اشــتغال آفرینی خوبی برای منطقه 

دارد.
وی اضافه کرد: باید توجه داشت که حجم برداشت آب چندین استان 
کشــور از خلیج فارس به چند صد میلیون مترمکعب می رسد در حالی 
 که کشور عربســتان میلیاردها مترمکعب از خلیج برداشت آب دارد و 
به هیچ وجه مسائل مطرح شده درباره برداشت آب از دریا درست نیست 
ضمن اینکه خط انتقال آب به اصفهان پــس از تنگه و در دریای عمان 

جانمایی شده است و هیچ مشکل محیط زیستی ندارد.
زینلیان خاطرنشان کرد: فاز اول خط انتقال آب دریای عمان به اصفهان 
تقریباً تا سیرجان تکمیل است و حتی تست و آب اندازی هم شده است 
اما برای بهره برداری آن به دلیل مسائل فنی و مدیریتی که پیش آمده 

لازم است کمی صبر کنیم.
به گزارش »مهر«، اَبرپروژه شیرین سازی و انتقال آب دریا به اصفهان 
در ســال 13۹7 مطرح و عملیات اجرایی آن برای انتقال 4۰۰ میلیون 

مترمکعب آب در مهرماه 14۰1 آغاز شد.
شرکت تأمین آب اصفهان صفه، مجری این پروژه، وظیفه نمک زدایی 
و انتقال آب دریای عمــان به اصفهان را برعهــده دارد. اَبرپروژه انتقال 
 آب دریای عمان بــه اصفهان به طــول 11۰۰ کیلومتر و بــه قطر ۲۰۰۰ و

 16۰۰ میلیمتر در حال اجرا است.
هدف از اجرای طــرح، نمک زدایــی و انتقال آب از اســتان هرمزگان 
)سواحل سیریک( و عبور از اســتان های کرمان و یزد به مقصد صنایع 
 بزرگ اصفهان به ظرفیــت 7۰ میلیون مترمکعب در ســال در فاز اول،

 ۲۰۰ میلیــون مترمکعب در ســال در تکمیــل فــاز اول و 4۰۰ میلیون 
مترمکعب در سال در فاز توسعه است.

اخبار جامعه

 رئیس پلیس پیشگیری فرماندهی انتظامی اصفهان 
گفت: ایجاد »فرهنگ خودپلیسی« در بین مردم برای 
از بین بردن فرصت های وقوع جرم توسط مجرمان، در 
دستور کار کلانتری های استان قرار دارد.سرهنگ بهزاد 
ثابت راسخ در گفت وگو با »ایرنا« افزود: این فرهنگ با 
توجه به رویکرد اصلی کلانتری ها که پیشگیری از وقوع 
جرم در حوزه استحفاظی مختص خود است. در استان 
پیگیری می شــود.وی اظهار کرد: بر این اساس تمام 
رؤسای کلانتری ها در راستای پیشگیری از وقوع جرم 
موظف شدند تا با مردم محله خود ارتباط برقرار کرده 
و با حضور در مساجد، مدارس و سایر محافل مردمی 
نکات آموزشی و هشداردهنده را به آنان آموزش دهند 

تا مانع از فرصــت وقوع جرم برای مجرمان شــوند.
رئیس پلیس پیشگیری فرماندهی انتظامی اصفهان 
همچنین با اشــاره به تداوم اجرای طــرح تحول در 
کلانتری های استان گفت: هدف از اجرای این طرح 
افزایش دقت، سرعت و کیفیت در انجام مأموریت ها و 
ارائه خدمات به مردم است .وی خاطرنشان کرد: طرح 
تحول کلانتری ها که از چندین سال قبل در دستور کار 
فراجا قرار گرفت همچنان با قوت خود ادامه دارد و از 
تمام ظرفیت ها و امکانات موجود در این طرح استفاده 
می شود.ســرهنگ ثابت راســخ افزود: این طرح از 
سال ۹۵ در استان در دستور کار قرار گرفت و قرارگاهی 
نیز در این زمینه در ســتاد فرماندهی انتظامی استان 

راه اندازی شد و هر ماه در این قرارگاه بر نحوه عملکرد 
کلانتری ها و تحولات صورت گرفته نظارت و ارزیابی 
صورت می گیرد.رئیس پلیس پیشگیری فرماندهی 
انتظامی اصفهان با بیان اینکه طرح تحول در کلانتری 
و پاســگاه ها با دو رویکرد فراینــدی و محیطی اجرا 
می شود، گفت: هدف نهایی این طرح افزایش سرعت، 
دقت و کیفیت مأموریت ها و ارائه خدمات به مردم و 
در نهایت کسب بالاترین ســطح رضایتمندی مردمی 
است.سرهنگ ثابت راسخ تصریح کرد: در طرح تحول 
به کیفیت بیشتر از کمیت پرداخته شده و سعی ما بر 
این است که در رسیدگی به پرونده ها و امدادرسانی به 

مردم تغییرات گسترده ای رخ دهد.

ایجاد فرهنگ »خودپلیسی« در دستور کار کلانتری های اصفهان قرار دارد

دبیر ستاد انتخابات استان اصفهان:

۱۰خرداد فرایند اجرایی انتخابات ریاست جمهوری در  اصفهان 
آغاز می شود

دبیر ســتاد انتخابات اســتان اصفهان گفت: از روز پنجشــنبه دهم خرداد فرایند اجرای انتخابات 
ریاست جمهوری آغاز می شود.به گزارش »مهر«، مهدی ســلیمانی در حاشیه اولین جلسه ستاد 
انتخابات چهاردهمین دوره ریاست جمهوری، با تسلیت شهادت رئیس جمهور محبوب و مردمی و 
همراهان شهید وی اظهار کرد: باتوجه به اصل 131 قانون اساسی مبنی بر الزام در برگزاری انتخابات 
ریاست جمهوری ظرف مدت ۵۰ روز، نخستین جلسه ستاد انتخابات استان با حضور اعضا برگزار 
شد.وی افزود: همچنین فرمانداران، بخشداران و اعضای کارگروه اجرای انتخابات شهرستان ها نیز 
به صورت برخط از مفاد این جلسه آگاه شدند.دبیر ستاد انتخابات استان اصفهان عنوان کرد: طبق 
پیش بینی های صورت گرفته و تقویم انتخابات که توسط وزارت کشور ابلاغ شده است از روز پنجشنبه 
دهم خردادماه فرایند اجرای انتخابات آغاز خواهد شد. وی افزود: پس از ابلاغ وزیر محترم کشور 
هیئت های اجرایی تشکیل خواهد شد، با توجه به تجربه انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای 
اسلامی و ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری از ظرفیت معتمدین آن انتخابات استفاده خواهیم 
کرد.وی اظهارکرد: با هیئت نظارت شورای نگهبان هماهنگی های اولیه صورت گرفته و به لطف الهی 
و فضای همدلانه ای که میان دســتگاه نظارتی و اجرایی وجود دارد روز پنجشنبه ۸ نفر عضو هیئت 
اجرایی از سوی 3۰ نفر معتمد انتخاب تا به همراه یک نفر عضو شورای اسلامی شهرستان در حوزه 
شهرستان ها و یک نفر عضو شــورای اسلامی بخش در حوزه بخشــداری های مستقل معتمدین 
عضو هیئت اجرایی را تشکیل دهند.دبیر ســتاد انتخابات استان اصفهان عنوان کرد: در این جلسه 
هماهنگی های لازم برای اجرا و پیگیری امور فرایندها در برگزاری انتخابات صورت گرفت، به زودی 
محل استقرار شعب انتخابات توسط هیئت اجرایی نهایی می شــوند و عوامل اجرایی انتخابات با 
ظرفیتی که از دوره قبل داریم انتخاب خواهند شد.وی افزود: همچنین مباحث فناوری اطلاعات، 
پوشش شعب باتوجه به اینکه استعلام رأی دهندگان به صورت برخط صورت می گیرد مورد بررسی 
قرار گرفت و هماهنگی ها در خصوص پشتیبانی از اجرای انتخابات انجام شد.دبیر ستاد انتخابات 
استان اصفهان گفت: در انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی و ششمین دوره خبرگان 
رهبری مجلس خبرگان رهبری 3163شعبه اخذ رأی در سراسر اســتان داشتیم با در نظر گرفتن 
شرایط آب و هوایی احتمالًا تعداد جزئی افزایش شــعب اخذ رأی در استان خواهیم داشت که در 
زمان مقتضی اعلام خواهد شد.وی ابراز امیدواری کرد که با تمهیدات اتخاذ شده و مشارکت خوب 

مردم در انتخابات ادامه راه رئیس جمهور شهید را شاهد باشیم.

 اختتامیه هشتمین جشنواره ملی امنیت فضای 
تبادل اطلاعات در  اصفهان

اختتامیه هشتمین جشنواره ملی امنیت فضای تبادل اطلاعات در دانشگاه صنعتی اصفهان برگزار 
می شود.علی فانیان در گفت و گو با »مهر« در ارتباط با برگزاری این جشنواره اظهار کرد: این جشنواره، 
رویدادی ترویجی اســت که هدف اصلی آن افزایش سطح آگاهی دانشــجویان، تیم های فناور، 
شرکت های خصوصی و سازمان ها در حوزه امنیت سایبری اســت.وی با بیان اینکه فعالیت های 
این جشنواره در طول یکسال شکل می گیرد و در ذیل آن رویدادهای مختلفی از جمله کارگاه های 
فنی تخصصی، رویداد کسب و کار نوافتا، مسابقه فتح پرچم مازآپا، نمایشگاه محصولات و همایش 
اختتامیه شکل می گیرد. وی افزود: در همایش اختتامیه علاوه بر سخنرانی مسئولین کشوری حوزه 
امنیت فضای تبادل اطلاعات، جوایز برگزیدگان رویدادها نیز اعطا شده و کارگاه های تخصصی در 
این حوزه برگزار می شود.دبیر اجرایی جشنواره ملی امنیت فضای تبادل اطلاعات بیان کرد: نهمین 
دوره جشنواره نیز در روز دهم خرداد ماه پس از پایان کار هشتمین دوره، افتتاح خواهد شده تا رسماً 

فعالیت های یکساله خود را آغاز کرد.

خبر روزاخبار

 رئیس جمهور شهید 
تراز  ریاست جمهوری را 
چندین مرتبه ارتقا داد

استاندار اصفهان گفت: رئیس جمهور شهید 
دکتر رئیسی تراز ریاست جمهوری را چندین 
مرتبه ارتقا داد.به گزارش »تسنیم«، سیدرضا 
مرتضوی در مراســم ادای دیــن اصحاب، 
فرهنــگ، هنر و رســانه اســتان اصفهان به 
شــهید جمهور آیت ا... رئیســی که در محل 
صداوســیمای مرکــز اصفهان برگزار شــد، 
ضمن تســلیت در پی این شهادت جانسوز، 
 اظهار کرد: از زمانی که رئیس جمهور شــهید 
آیت ا... رئیسی را شناختم، این عالم وارسته 
در قلب و جــان من حلول کــرد.وی افزود: 
ایشــان با تمامی افرادی که جایگزینشــان 
خواهند شــد فاصله بســیار دارند.استاندار 
اصفهــان بیان کرد: در ســال های گذشــته 
دشــمن بســیار تلاش کرد تا ایشــان را به 
نحو دیگری به مردم معرفــی کند و یکی از 
مظلومیت های شــهید جمهور دکتر رئیسی 
نیز همین بود که فضایل و ویژگی هایشــان 
به درســتی در جامعه تبیین و معرفی نشد.

وی گفت: آیت ا... رئیسی ذره ذره وجودشان 
برای مردم بود و دشــمن نیز بر این موضوع 
واقف بود و تــلاش می کرد مــردم را از این 
شخصیت والامقام دور کند .مرتضوی افزود: 
در ایامی که در آســتان قدس رضوی محضر 
شــهید جمهور دکتر رئیســی بودیم بارها از 
ایشان شــنیدیم که هرکجا که قلب انسانی 
برای معارف اهل بیــت)ع( و امام رضا)ع( 
می تپد آنجا مرز مأموریتی ما در آستان قدس 
رضوی اســت.وی گفت: یکــی از طرح های 
ایشان طرح خادمیاری بود که مردم دلداده 
به امام رئوف از هر کجا می توانستند خود را 
در قالب این طرح به آســتان مقدس امام 
رضا)ع( متصل کنند.استاندار اصفهان غم از 
دست دادن رئیس جمهور شهید دکتر رئیسی 
را وصف ناپذیر عنوان و خاطرنشان کرد: طبق 
فرمایش مقــام معظم رهبــری امیدواریم 
خداوند متعال به ما صبر و راهی برای جبران 
خدمات بی وقفه و شبانه روزی آیت ا... شهید 

رئیسی را باز کند.

نماینده ولی فقیه دراستان و امام جمعه اصفهان  گفت: کاهش جمعیت کشور خطر تسلط دشمن را افزایش می دهد. به گزارش خبرگزاری صداوسیما، آیت ا... 
سید یوسف طباطبایی نژاد در دیدار با اعضای ستاد حمایت از خانواده و جوانی جمعیت استان به لزوم و اهمیت داشتن فرزند دوم و سوم در خانواده نیز اشاره 
و تأکید کرد: مردم بدانند که تک فرزندی به ضرر آنها است.وی یکی از عوامل کاهش نرخ ازدواج را مهریه های سنگین عنوان کرد و گفت: یکی دیگر از مسائلی 
که باید به مردم فهماند این است که سقط و طلاق ضرر دارد و باید به ویژه حرمت سقط جنین را برای مردم بیان کرد و اگر دین محکم باشد، مسئله ازدواج و 
فرزندآوری حل می شود.در ابتدای این جلسه، مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداری اصفهان گزارشی از عملکرد و فعالیت های ستاد جوانی جمعیت استان 
ارائه کرد و گفت: پس از تصویب قانون جوانی جمعیت و ابلاغ آن به استانداری ها، ستاد ویژه ای تشکیل شد که تاکنون حدود 1۲ جلسه داشته است.مرضیه 
استکی همچنین به تشکیل هیئت اندیشه ورز در حوزه جمعیت اشاره کرد و گفت: این هیئت به این موضوع رسید که هر شهرستان در زمینه جمعیت مشکلات 
خاص خود را دارد و باید این مسائل مشخص شود و به سه مسئله مهم در خصوص جمعیت در استان دست یافت.استکی ازدواج، ناباروری و سقط جنین را 
سه مسئله احصا شده در استان عنوان کرد و افزود: در بین این سه موضوع، مشکل عمده، در زمینه ازدواج است و ذیل این سه موضوع، مسائلی مانند بالا رفتن 

سن ازدواج، کاهش نرخ ازدواج، افزایش نرخ طلاق، فاصله بین ازدواج و فرزندآوری و فاصله فرزندان اول تا دوم موضوعات مبتلا به در شهرستان ها است.

 امام جمعه اصفهان در دیدار با اعضای ستاد حمایت از خانواده و جوانی جمعیت اصفهان مطرح کرد:

کاهش جمعیت کشور خطر تسلط دشمن را افزایش می دهد

 غرق شدگی پیرمرد 
۸۵ ساله در استخر 
کشاورزی در مبارکه

ســخنگوی مرکز اورژانس استان 
اصفهان با اشــاره بــه مصدومیت 
آقــای ۸۵ ســاله در حادثــه غرق 
شــدگی در استخر کشــاورزی در 
مبارکه گفت: با تلاش کارشناســان 
اورژانس پیش بیمارستانی و انجام 
 عملیات احیای قلبی و تنفسی، فرد 

غرق شده از مرگ نجات یافت.

عکس خبر

سه شنبه  ۸  خرداد  ۱4۰3 /  ۱9  ذی القعده  ۱44۵  /  2۸  می  2۰24 / شماره  4۰9۵ 

امور عمرانی استانداری اصفهان   معاون هماهنگی 
اظهار کرد: مجوز محیط زیستی برای خط انتقال آب 
دریای عمان به اصفهان گرفته شده است و این پروژه 

علاوه بر مجوز محیط زیست، طرح های بالادستی دارد



هفته نخســت لیگ ملت هــا ۲۰۲۴ در گروه مردان 
با صدرنشــینی ایتالیا بعد از برگــزاری ۳۲ دیدار به 
پایان رســید و تیم ملی والیبال ایران بدون پیروزی 
در انتهــای جدول قــرار گرفت.به گــزارش »مهر«، 
هفته نخســت ششــمین دوره مســابقات والیبال 
لیگ ملت ها در گروه مردان که از روز سه شــنبه یکم 
خرداد در کشورهای برزیل و ترکیه آغاز شده بود، روز 
گذشته پس از برگزاری ۳۲ دیدار به پایان رسید. در 
این هفته تیم های برزیل، صربستان، ایتالیا، ایران، 
آرژانتین، کوبا، ژاپن و آلمان در ریودوژانیرو به مصاف 
یکدیگر رفتند و تیم های ترکیه، فرانســه، لهســتان، 
هلند، آمریکا، کانادا، اسلوونی و بلغارستان در آنتالیا 

صف آرایی کردند.
در پایان هفته نخســت تیم ملی والیبــال ایتالیا با 
چهار برد متوالی و کســب ۱۱ امتیاز صدرنشین شد 
و تیم اســلوونی نیز با چهار برد و ۱۰ امتیاز در جایگاه 

دوم ایستاد.
تیم ملی والیبال ایران نیز در هفته نخست چهار دیدار 
برگزار کرد و نتیجه بازی ها را به صربســتان، ایتالیا، 
کوبا و آرژانتین واگذار کرد در آخرین دیدار خود یک 

امتیاز کسب کرد تا در قعر جدول رده بندی بایستد. 

وعده کاپیتان بعد از شکست مقابل آرژانتین
کاپیتان تیم ملــی والیبال ایران پــس از این دیدار 
گفت: فکر می کنم در بازی دیــروز و امروزمان موارد 
مثبت خیلی زیادی را دیدید. بازی دیروز)یکشنبه( 

مقابل کوبا نشــان دادیم کــه چه کیفیتــی داریم و 
امروز)دوشــنبه( هم مقابل آرژانتین بار دیگر شاهد 
این موضوع بودید. میلاد عبادی پــور افزود: بعضی 
از امتیازات را از دســت دادیم و کمی هم اشتباهات 
کوچک داشــتیم اما در این نوع بازی ها باید بدانید 
که هرچه بیشتر اشتباه کنید ممکن است فاجعه  ای 
رخ بدهد پــس باید یــاد بگیریم کــه خطاهایمان 
 را کاهــش دهیــم و مشــکلاتمان را در آینــده حل 

کنیم.
دریافت کننده قدرتی تیم ملــی در ادامه تأکید کرد: 
در آینــده مطمئناً نکات خیلی خوبــی از تیم ملی ما 
خواهید دیــد. این تیم خیلی دیر جمع شــد و زمان 
آشــنایی با همدیگر را نداشــتیم. نیاز به زمان داریم 
که سرمربی تیم را بشناســد و تیم هم با پائز بیشتر 

آشنا شود.
وی  ادامه داد: سعی می کنیم بهترین خودمان را برای 
کشورمان، مردم و تیممان بگذاریم. این شغل ماست 
و به این شغل افتخار می کنیم. برای بازی مقابل ژاپن 
بهترین خودمان را ارائه می دهیم به این خاطر که به 
پیروزی نیاز داریم. در هفته نخست هیچ بردی کسب 
نکردیم اما در آینده به پیروزی های زیادی نیاز داریم.

عبادی پور در پایان تصریح کــرد: از تمام ایرانیانی که 
در ایران، برزیل، ژاپــن، فیلیپین یا هرجای دنیا ما را 
حمایت می کنند، تشــکر می کنم. زندگی خودمان را 
مدیون این مردم هستیم و امیدوارم روزی لطفشان 

را جبران کنیم.

قول می دهم نتیجه بگیریم
محمدرضا حضرت پور، لیبروی تیم ملی والیبال ایران 
پس از دیدار آخر تیم ملی در برزیل اظهار کرد: به تمام 
بازیکنان تیم ملی ایران و کادر فنی خســته نباشید 
ویژه می گویم. تمام بازیکنــان تلاش خود را کردند و 
کسانی که بازی را دیدند شاهد مسابقه نفس گیری 
بودند. کیفیت مسابقه از لحاظ فنی هم خیلی خوب 
بود و همه تلاش کردند. وی ادامه داد: در ست پنجم 
با اختلاف دو پوئن باختیم. امیــدوارم که این روند 
رو به رشــدمان دوباره ادامه یابد. قطعاً در هفته های 
بعدی نتیجه بهتری خواهیم گرفت. خداراشکر همه 
بازیکنان در حال پیشرفت هستند. انتظار داریم مردم 
حمایت کنند و ما هم قــول می دهیم بهترین نتیجه 

را کسب کنیم.

در پایان هفته نخست؛

تیم ملی والیبال ایران، قعرنشین لیگ ملت های 2024 شد
مشکل بارسا ژاوی نیست، رئال مادرید است!

کیکه سانچز فلورس، سرمربی سویا، اظهارات جالبی را درباره رفتار بارسلونا با ژاوی مطرح کرد.
 به گزارش »ورزش سه«، سویا در چارچوب رقابت های هفته سی و هشتم و پایانی لالیگا روبه روی 
بارسلونا به میدان رفت و با نتیجه ۱-۲ برابر این تیم شکست خورد تا فصل پرفراز و نشیب و دشواری 
که پشت سر گذاشت را با یک باخت دیگر به پایان رسانده باشد.این آخرین حضور ژاوی روی نیمکت 
بارسا بود و او که با تصمیم مدیران این باشگاه از این سمت برکنار شده است، از فصل آینده سرمربی 
این تیم نخواهد بود و سانچز فلورس اظهارات جالبی را پس از قبول شکست برابر بارسا درباره این 
اتفاقات و تغییرات روی نیمکت حریف با خبرنگاران مطرح کرد.سرمربی سویا در این باره گفت: »از 
نظر من ژاوی مرد صادقی است که هر چیزی را که به آن فکر می کند و هر احساسی که دارد به زبان 
می آورد و هیچ چیزی را در خودش پنهان نمی کند. من او را به عنوان یک بازیکن بســیار تحسین 
می کردم و پیش از این هم حقیقت و احساسی که دارم را به او گفته بودم.«سانچز افزود: »من به 
او گفته بودم که او دوران گذار بسیار دشواری دارد و من ارزش کاری که انجام داده است را می دانم. 
واقعاً برای این حقیقت که او سال گذشته توانست بارسلونا را قهرمان لیگ کند ارزش بسیاری قائل 
هستم. بارسلونا مشکل بزرگی دارد که ژاوی نیست، رئال مادرید است. من این حرف را مانند کسی 

که در خیابان با آنها ملاقات کرده است می گویم و با آرامش و صداقت تذکر می دهم.«

دستمزد بهترین مربی فوتبال دنیا چقدر است؟
پپ گواردیولا ۲۰ برابر بیشتر از برخی مربیان لیگ برتر انگلیس دستمزد دارد.به گزارش »فارس«، 
پپ گواردیولا، ســرمربی ســیتی به عنوان بهترین مربی باشــگاهی دنیا در ســال ۲۰۲۴ از سوی 
سایت givemesport انتخاب شد.سرمربی اسپانیایی با کسب ۱7 جام با سیتی تقریباً نیمی از 

قهرمانی های تاریخ باشگاه انگلیسی را کسب کرد تا پرافتخارترین مربی تاریخ سیتی شود.
گواردیولا در فصل گذشته سه گانه تاریخی)لیگ قهرمانان، لیگ انگلیس و جام حذفی( را کسب کرد. 
پپ در این فصل هم ششمین قهرمانی لیگ برتر انگلیس را کسب کرد و رکورد ۴ قهرمانی متوالی در 
لیگ جزیره را به نامش ثبت کرد. نشریه انگلیسی می نویسد که پپ گواردیولا به عنوان بهترین مربی 

باشگاهی دنیا درآمد سالیانه ۲۰ میلیون پوندی در سیتی دارد.
بر اساس گزارش رســانه انگلیسی، دســتمزد گواردیولا نســبت به برخی از مربیان لیگ برتر مثل 

دستمزد آندونی ایرائولا، سرمربی بورنموث ۲۰ برابر بیشتر است.

مربی جنجالی ایتالیا همین روزها به فوتبال برمی گردد
آنتونیو کونته، مربی جنجالی ایتالیایی، احتمالًا همیــن هفته با ناپولی برای قبول هدایت این تیم 
به توافق خواهد رسید.به گزارش »ورزش ســه«، کونته پس از قطع همکاری با تاتنهام در بهار سال 
گذشــته هنوز هدایت هیچ تیم دیگری را برعهده نگرفته و پس از یک سال دوری از عرصه فوتبال 
آماده اســت تا بار دیگر به دنیای مربیگری و این بار در کشــور خودش برگردد.در چند هفته اخیر 
شایعات بسیاری درباره مقصد احتمالی این مربی ایتالیایی منتشر شده بود اما به نظر می رسد که 
جدی ترین گزینه برای او در حال حاضر ناپولی است که پس از قهرمانی در فصل گذشته رقابت های 
سری A روزهای سختی را پشت سر گذاشت و در این فصل نتوانست حتی ذره ای به درخشش فصل 
گذشته نزدیک باشد.مدیران این باشگاه حالا امیدوار هستند که با انتخاب کونته بتوانند بار دیگر به 
روزهای خوب گذشته برگردند و اسکای اســپورت ایتالیا خبر داده است که احتمالًا توافق نهایی با 
 او در طی چند روز آینده انجام می شود تا او بتواند در ســریع ترین زمان ممکن کارش را در این تیم 

شروع کند.
این مربی سابق چلسی و اینتر که تجربه بسیار خوب و موفقی از حضور در لیگ ایتالیا دارد مصمم 
است که بتواند بار دیگر توانایی هایش را در این مســابقات نشان دهد و آماده قبول چالش دشوار 

هدایت تیم بحران زده ناپولی است.

شعاری که ذوبی ها سردادند و حریفان عمل کردند:

رویش باورها در اردوی رقبا !
ذوب آهن در حالی امشــب در فولادشــهر  مرضیه غفاریان
میزبان قعرنشین لیگ اســت که در پایان 
هفته گذشته جایگاه خود در رده دوم برترین تیم های خارج از خانه لیگ ۲۳ 
 را نیز از دســت داد. سبزپوشــان اصفهانی که بعد از مدتها صدرنشینی در 
رده بندی بهترین تیم مهمان رقابت های لیگ برتر در هفته بیست و ششم با 
قبول شکست در ورزشگاه آزادی و در مصاف با آبی پوشان پایتخت، سکوی 
نخست  این رده بندی را به سرخپوشان تهرانی واگذار کردند، تنها یک هفته 
بیشتر در رده دوم برترین تیم مهمان لیگ دوام نیاوردند. اگر گمان می کنید 
که ذوبی ها دوباره به صدر بازگشتند سخت در اشتباهید! این تیم اصفهانی 
بازهم یک رده سقوط کرد.گاندوها در پایان هفته بیست و هشتم پس از آنکه 
در فولادآره نا اهواز به اذعان سرمربی جوانشان در طول بازی »۳۰ تا ۴۰ بار سر 
خوردند« همزمان در جــدول رده بندی رقابت های لیگ نیــز در دو جبهه 
متفاوت سر خورده و تنزل جایگاه را تجربه کردند. ذوبی ها علاوه بر آنکه پس 
از هت تریک در چشیدن طعم باخت خارج از فولادشهر با تحمل شکست در 
 مصــاف بــا سرخپوشــان اهــوازی جایــگاه دومــی خــود در رده دوم 
تیم های برتر بازی های خارج از خانه را این بار به تیم آبی پوش تهران واگذار 
کردند، در مجموع نیز از رتبه هشتم جدول لیگ به رتبه نهم سقوط کردند. این 
اتفاق در حالی افتاد که ابر و باد و مه و خورشید و فلک دست به دست هم داده 
بودند تا ذوبی ها با برتری در برابر تیم یکی مانده به ته جدول در آن زمان، هم 
فاصله امتیازیشان در رده دوم برترین مهمانان لیگ را با همسایه دیوار به دیوار 
آبی پوش خود افزایش دهند و هم با یک رده صعود در جدول لیگ بر سکوی 
هفتم بایستاند؛ چرا که از یک طرف استقلال در شمال در مصاف با ببرهای 
مازنی متوقف شده بود و از طرفی دیگر نیز گل گهر در سیرجان مغلوب ارتش 

امیرکبیر شده بود؛ با این تفاسیر، ســربازان ربیعی اگر با غلبه بر شاگردان 
 ویسی با کسب ســوغات ۳ امتیازی به اصفهان بازمی گشتند نه تنها موفق 
می شدند با ۲6 امتیاز از بازی های خارج از خانه حداقل با ۳ امتیاز بیشتر از 
شاگردان نکونام همچنان رده دوم تیم های برتر از این حیث را در قرق خود 
داشــته باشــند؛ بلکه با توجه به امتیاز از دســت دادن همسایه سیرجانی 
بالانشــین خود در جدول رده بندی لیگ می توانســتند از این تیم پیشی 
بگیرند. از اینها مهمتر اینکه اگر ذوبی ها می توانستند ۳ امتیاز بازی خارج از 
خانه هفته ۲8 را به سبد اندوخته های خود بریزند حالا شانس این تیم برای 
صعود به رده پنجم در دو هفته باقیمانده لیگ نیز پررنگ تر از قبل شده بود. 
چرا که گاندوها در این صورت با ۳9 امتیاز به رده هفتم صعود می کردند و برای 
رسیدن به جمع 5 تیم بالانشین تنها شمس آذر قزوین را هم امتیاز با خود و 
با تفاضل گل بهتر و ملوان را با یک امتیاز بیشتر در مقابل می دیدند؛ تیم هایی 
 که از پیش رو برداشــتن آنها برای ذوب آهن روی کاغذ کار سختی به نظر 
نمی رســید. چرا که گاندوها امشــب در فولادشــهر میزبان صنعت نفت 
قعرنشین هستند در حالی که ملوانان در تبریز باید به نبرد تی تی ها بروند و 
شاگردان دقیقی هم در خانه خود باید از حریف پرآوازه شان پذایریی کند؛ از 
پرسپولیسی که عناوینی چون مدافع عنوان قهرمانی، برترین تیم مهمان لیگ 
و صدرنشین فعلی بیست و سومین دوره از این رقابت ها را یدک می کشد.با 
همه اینها نشد آنچه باید بشــود، احتمالًا زور »شرجی بودن و گرمای هوای 
اهواز« و »سربودن« چمن ورزشگاه فولاد آره نا بر دست به یکی کردن ابر و 
باد و مه و خورشید و فلک بخاطر ذوبی ها، چربید! ذوب آهن حالا با کسب 
۳6 امتیاز از ۲8 بازی؛ یعنی 9 برد، ۱۰ شکست و 9 تساوی و تفاضل گل ۲- 
)۲6 گل زده و ۲8 گل خورده( به رده نهم سقوط کرده است؛ رده ای که در پایان 

فصل گذشته هم با کسب همین امتیاز از ۳۰ بازی و با 8 شکست و ۱5 تساوی 
و 7 پیروزی و تفاضل گل ۱ )۲۴ گل خورده و ۲5 گل زده( به آن دست یافته 
بــود؛ آن هم در حالی کــه انتظار می رفت ایــن تیم پرافتخــار اصفهانی با 
سکانداری ربیعی در فصل جاری و با شــعار »رویش باور جدید« حداقل 
جایگاهی بهتر از فصول اخیر کسب کند.هرچند سوت پایان لیگ هنوز به صدا 
در نیامده، هرچند ذوب آهن به غیر از بازی امشب یک هفته دیگر نیز برای 
جبران مافات فرصت دارد اما حالا ذوبی ها برای صعود به رده پنجم، ۴ تیم را 
بالای سر خود می بینند و باید علاوه بر کسب 6 امتیاز ۲ بازی باقیمانده، منتظر 
امتیاز از دست دادن رقبای خود هم باشند. آیا امشب و هفته آینده هم ابر و 
باد و مه و خورشید و فلک به نفع گاندوها دست به کار می شوند؟آیا سرخابی 
های پایتخت که در دو هفته گذشــته ذوب آهن را از صدر جدول بازی های 
خارج از خانه به رده سوم عقب راندند امشب با شکست دادن رقبای این تیم 
اصفهانی در جدول به داد سبزپوشان می رسند؟ آیا همشهری طلایی پوش 
گاندوها امشب با دست پر از اراک به اصفهان باز می گردد؟ اگر این سه تیم 
مدعی لیگ با غلبه بر همسایه های بالانشــین ذوب آهن راه صعود به رده 
ششم را برای گاندوها هموار کنند این تیم امشب برای استفاده از این فرصت 
طلایی علاوه بر غلبه بر مهمان آبادانی خود باید هرطور شده برزیلی های ایران 
را  در فولادشهر گلباران کند و از سوی دیگر امیدوار باشد که شاگردان اوسمار 
نیز با انگیزه حفظ صدر جدول )هم در مجموع بازی های لیگ و هم در بازی 
های خارج از خانه( سنگر میزبان قزوینی خود را به توپ ببندد. تنها دراین 
صورت است که سبزپوشــان اصفهانی با ۳9 امتیاز و با تفاضل گل بهتر می 
توانند با صعود به رتبه ششم خود را به یک قدمی قوهای سپید انزلی برسانند. 
با همه اینها مهم آنجاست که ذوب آهن حتی با وجود پشت سر گذاشتن این 
خوان حساس در پایان بازی های امشب نیز برای صعود به رده پنجم در هفته 
آینده به همراهی چهارمین تیم لیگ نیز نیاز دارد. تی تی ها باید هرطور شده 
امشب از ملوانان امتیاز بگیرند. اگر شاگردان تارتار با سوغات ۳ امتیازی تبریز 
را ترک کنند ذوب آهن دیگر هیچ شانسی برای تصاحب جایگاه تیم شمالی 
ندارد؛ تیمی که در فصل جاری با ســکانداری سرمربی ســابق ذوب آهن 
توانست با وجود بضاعت کم پا به پای مدعیان پرستاره و تا بن دندان مسلح 
لیگ پیش برود.پربیراه نیست اگر مدعی شــویم ملوان تیمی است که با 
رویش باور »توانستن« موفق شد فعل »خواستن« را به صرف برساند؛همان 
چیزی که ذوبی ها فصل را با رؤیای آن استارت زدند و دراولین گام برای تعبیر 
این رؤیای قوهای سپید را  در انزلی به تور انداختند؛ اما گاندوها نتوانستند 
نتایج درخشان خود در هفته های ابتدایی را در ادامه راه تکرار کنند. این تیم 
اصفهانی به مرور در سراشیبی افتاد؛ اما »سر خوردن« گاندوها در جدول لیگ 
برخلاف »سر خوردن« آنها در هفته گذشته که شاید بخاطر زمین نامناسب 
فولاد آرنا بود، هیچ ربطی به مستطیل سبز نداشت. پربیراه نیست اگر مدعی 
شویم ناکامی ذوب آهن از همان زمانی استارت خود که زمزمه های جدایی 
سکاندار جوانش چه در خفا و چه آشــکارا به گوش رسید. ذوب آهن اگر در 
همین ۲ هفته باقیمانده به خودش نیاید، اگر امشب همچون هفته گذشته 
در برابر یکی دیگر از نماینده های استان خوزستان در لیگ برتر نیز امتیاز از 
دست بدهد حتی ممکن اســت لیگ ۲۳ را با جاخوش کردن در رده دهم 
جدول به پایان برساند؛ یعنی یک رده پایین تر از جایگاه خود در فصل گذشته!

خبر روز

نکونام رکورد سپاهان و پرسپولیس را هدف گرفت
در صورتی که استقلال با 67 امتیاز قهرمان شود، جواد نکونام به رکورد قبلی پرسپولیس و سپاهان 
می رسد. به گزارش »ورزش ســه«، جواد نکونام سرمربی استقلال از انگیزه اعضای تیم آبی پوش 
پایتخت برای کسب عنوان قهرمانی خبر داد. سرمربی اســتقلال با اعلام این مسئله که با وجود از 
دست رفتن صدرنشینی از کسب قهرمانی ناامید نیســت به هدف بزرگ خود و تیمش اشاره کرد. 
سرمربی استقلال تأکید کرد که می خواهد با حمایت هواداران دو پیروزی به دست بیاورد و به امتیاز 
67 برسد و البته امیدوار به از دست دادن امتیاز توسط پرسپولیس باشد تا جام قهرمانی برای آبی ها 
حاصل شود.در شرایطی نکونام هدف تیمش را در فصل جاری کسب 67 امتیاز گذاشته که در تاریخ 
لیگ برتر پیش از این دو بار پرسپولیس و دو بار سپاهان با این امتیاز جام قهرمانی را بالای سر بردند. 
جالب اینکه ســپاهان در لیگ های ۱8 تیمی این امتیاز را گرفت و قهرمان شــد اما پرسپولیس در 
لیگ های ۱6 تیمی به این امتیاز رسید. رکورد کسب امتیاز در لیگ برتر به دو فصل پیش برمی گردد 
که تیم فرهاد مجیدی با 68 امتیاز جام گرفت و حالا نکونام امیدوار است مقابل گل گهر و پیکان به 
پیروزی برسد و تیمش با 67 امتیاز جام بگیرد. موضوعی که او را به رکورد پرسپولیس و سپاهان در 

گذشته می رساند و می تواند شانس تیمش را برای قهرمانی بیشتر کند.
این در حالی است که اگر پرسپولیس موفق شــود با کســب 6 امتیاز دو دیدار باقیمانده از عنوان 
قهرمانی فصل گذشــته خود در پایان فصل جاری دفاع کند، این سرخپوشان پایتخت خواهند بود 
که موفق می شــوند با قهرمانی به 68 امتیاز علاوه بر بهبود رکورد خود به رکورد اســتقلال مجیدی 

دست یابند.

ستاره تیم مورایس بهتر از رونالدو
رامین رضاییان در فصل جاری لیگ قهرمانان آسیا در جمع شاگردان ژوزه مورایس، آماری بهتر از 
رونالدو را ثبت کرد.به گزارش »خبرآنلاین«، العین امارات با درخشــش سفیان رحیمی موفق شد 
برای دومین بار در تاریخ، قهرمان آسیا شود و یک ســتاره دیگر به لوگوی خود اضافه کند. سفیان 
رحیمی با میانگین نمره 8.۲۰ بهترین بازیکن لیگ قهرمانان آسیا در فصل ۲۴-۲۰۲۳ لقب گرفت. 
رامین رضاییان، ستاره سپاهان هم با ثبت 5 گل و ۲ پاس گل در رده ششم قرار گرفت. مدافع طلایی 
پوشان طبق آمار، در لیگ قهرمانان آسیا فصل بهتری را نسبت به رونالدو، مهاجم النصر عربستان 
پشت سر گذاشت و در جدول رده بندی بهترین بازیکنان، بالاتر از این فوق ستاره پرتغالی قرار گرفت.

تصمیم مهم ژنرال برای تیم ملی
با به پایان رسیدن رقابت های جام ملت های آسیا و برنامه ریزی جدید کادر فنی تیم ملی مقررشد 
تا روند جوانگرایی برای این تیم آغاز شود. به گزارش » فرهیختگان«، این در حالی است که بعد از 
رقابت های جام ملت ها و در اولین قدم در مسیر جوانگرایی در تیم ملی، خبری از دعوت از بازیکنانی 
مانند احسان حاج صفی، کریم انصاری فرد و روزبه چشمی نشــده و به جای آنها بازیکنانی مانند 
آزادی، گودرزی، لیموچی، سحرخیزان، شکوری، آقایی پور و چند بازیکن جوان دیگر مورد توجه کادر 
فنی قرار گرفتند. با این حال از همان زمان که دو بازیکن باتجربه و کاپیتان های تیم ملی به اردوی 
این تیم دعوت نشدند این شائبه ها مطرح شد که آنها دیگر به اردوی تیم ملی دعوت نخواهند شد. بر 
همین اساس نیز یکی از نزدیکان تیم ملی در این مورد که آیا دیگر حاج صفی و انصاری فرد به اردوی 
تیم ملی دعوت نمی شــوند به »فرهیختگان« گفت: »اگر ببینیم که تیم ملی به آنها نیاز دارد حتماً 
دعوت شان خواهیم کرد اما در حال حاضر فکر می کنم فعلًا احتیاجی به آنها نیست و بچه های دیگری 
هستند که کارهای آنها را انجام می دهند. برنامه این اســت که آرام آرام به سمت جوانگرایی رفته و 
تیم ملی را جوان کنیم نه اینکه تیم پیرتر شود؛ بنابراین تا جایی که نیاز نباشد و تیم ملی در احتیاج به 
بازیکنان با تجربه گیر نکند، بعید است بازیکنانی با این سن و سال دوباره به اردو برگردند و قطعاً ما 

در پروسه جوانگرایی در آینده جوانان فوتبال ایران را مد نظر قرار خواهیم داد.«

مستطیل سبز

آغاز  اردوهای تیم ملی 
هندبال به زودی

رئیس فدراسیون هندبال در حاشیه مراسم 
اختتامیه لیگ برتر اظهار کرد: لیگ برتر با همه 
فراز و فرودی که داشت به پایان رسید. این 
فصل لیگ خاص بود و به دلیل مســابقات 
آسیایی، قهرمانی آســیا و انتخابی المپیک 
وقفه ها زیادی داشــت که ســخت گذشت. 
به گزارش »مهــر«، علیرضا پاکــدل افزود: 
اگر باشگاه ها نباشــند جایگاه ما در هندبال 
امروز این نبود. با این شرایط مس و نیروی 
زمینی به جام باشــگاه های هندبال آســیا 
صعود کردند. وی گفــت: لیگ در هفته های 
پایانی جذابیت بیشــتری پیدا کرد. فاصله 
تیم های بــالای جدول و پاییــن جدول کم 
شــده بود. لیگ جوانی داشــتیم و تمامی 
بازیکنان ملی پوش جوان و نوجوانان در لیگ 
بودند. رئیس فدراســیون هندبــال گفت: با 
کمک باشگاه ها یاد شهدای خدمت را گرامی 
داشــتیم. هندبال در کمتر از یکسال سه بار 
از سوی رئیس جمهور شــهید آقای رئیسی 
تجلیل شــد. خانواده هندبال این خاطرات 
با »شــهید جمهور« را فراموش نخواهد کرد. 
شاید امروز توانســتیم با این مراسم یاد او 
گرامی بداریــم. ما هم همانند ســایر مردم 
داغدار هســتیم و امیدواریم مسئولان ادامه 
دار راه این عزیزان باشند. رئیس فدراسیون 
هندبال در مورد برگزاری مراســم تجلیل از 
شهید غیرت هم گفت: شهید غیرت الداغی 
اسوه و نمونه بارز جوانمرد و ورزشکار واقعی 
بود که به شهادت رسید. هندبال با این شهید 
پررنگ و برجســته شــد و امروز فرصت را 
غنیمــت شــمردیم و از خواهــرش تجلیل 
کردیم و شماره 8 را بایگانی کردیم که به نام او 
باشگاهی می شود. پاکدل گفت: اردوی تیم 
ملی را ظرف دو هفته دیگر تشکیل می دهیم. 
قول داده بودم کــه کار را متوقف نکنیم. کار را 
با رحیمی زاده ادامــه می دهیم. گزینه های 
خارجی را هم بررســی می کنیم. به احتمال 
زیاد بعــد از این اردو در تورنمنت دوســتانه 
ترکیه حضور خواهیم داشــت و با تیم ملی 

ترکیه دو دیدار خواهیم داشت.

فوتبال جهان

عکس خبر

 اقدام جنجالی طارمی 
پس از گلزنی 

مهدی طارمی، ســتاره ایرانی پورتو 
در آخرین بازی خود با پیراهن این 
تیم پرتغالی پس از زدن گل قهرمانی 
تیمش، شادی جنجالی انجام داد و 
به سمت هواداران اسپورتینگ هیس 

نشان داد. 
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موتورسیکلت ها در اصفهان تسلیم اراده جمعی شدند

نجات تاریخ از ویراژ موتور!

طرح ممنوعیــت تردد موتورســیکلت به بازار اصفهــان و برقراری 
آسایش برای شــهروندان، گردشگران و کاســبان پس از سال ها 
مطالبه مردمی اجرا شــد، ۴۰ راه ورود این وســیله نقلیه به میدان 
امام)ره( از اردیبهشت سال جاری مسدود و ۲۵ پارکینگ در اطراف 
بازار آماده خدمت رسانی شد که این اقدام رضایت عموم را به همراه 
داشــته اســت.به گزارش »ایمنا«، ســال ها موضوع ورود و تردد 
موتورسواران به بازار بزرگ اصفهان و میدان تاریخی امام )ره(، پس 
از ممنوعیت خودرو بحث انگیز شده بود. ورودی های این میدان از 
شرق به خیابان حافظ و از غرب به خیابان سپاه محدود می شود که 
سال های اخیر ورود خودروها به آن ممنوع شد، اما با وجود نصب 
موانع ترافیکی، همچنان موتورسواران به محدوده این میدان تاریخی 
و بازار وارد می شدند و آرامش را از شهروندان سلب کرده بودند.پارک 
موتورسیکلت ها در گوشه و کنار بازار اصفهان و میدان امام )ره( چهره 
این محدوده تاریخی را زشــت کرده بود و شهروندان و گردشگران 
نیز گاهی شــاهد تصادفات، نزاع و درگیری بر سر این موضوع در 
این مکان ها بودند.خانواده ها هنگام حضور در بازار برای خرید و در 
میدان امام )ره( برای تفریح و دیدن بناهای ارزشمند آن از آرامش و 
آسایشی که باید می داشتند، برخوردار نبودند و نگران فرزندان خود 
بودند تا اینکه طرح ممنوعیت تردد موتورسیکلت به بازار اصفهان و 
برقراری آسایش برای شهروندان، گردشگران و کسبه پس از سال ها 
مطالبه مردمی به پشــتوانه مطالعات مرکز پژوهش های شورای 
اسلامی شهر اصفهان، اعتماد بازاریان و تلاش دستگاه های اجرایی 
اجرا شــد.همزمان با اجرای این طرح ۴۰ راه ورود موتورسیکلت ها 
به بازار اصفهــان و میدان امام )ره( از هفدهم اردیبهشــت ســال 

جاری مســدود و ۲۵ پارکینگ در اطراف بازار آماده خدمت رسانی 
شد.بررسی های میدانی »ایمنا« حکایت از رضایتمندی بیشتر کسبه 
بازار از اجرای این طرح دارد؛ آنها این اقدام شــهرداری را عملکردی 
موفق می دانند و معتقدند که طرح ممنوعیت تردد موتورسیکلت ها، 
علاوه بر اینکه آرامش را به بازار و میدان امام )ره( آورده، احســاس 
بهتری را برای گردشگران ایجاد کرده است، اما تنها خواسته کسبه 
این است که پارکینگ های بیشــتری برای موتورسیکلت ها تعبیه 
شود.برخی شهروندان ضمن ابراز خرسندی از اجرای این طرح، از 
جانمایی محل پارک موتورســیکلت ها در خیابان حافظ با توجه به 
بُعد مسافت با ورودی میدان امام خمینی )ره( گلایه مند و خواستار 
سرویس دهی خودروهای ون برقی در این محدوده هستند، زیرا در 
حال حاضر تعدادی از این خودروها به صورت خاموش و بلااستفاده 
آنجا رها شــده است.احمد شــریعتی، عضو هیئت رئیسه شورای 
اسلامی شهر اصفهان در گفت وگو با »ایمنا« اظهار می کند: مشکلات 
بازار اصفهان از دوره سوم جزو دغدغه های مهم شورای اسلامی شهر 
بود، زیرا این بازار از نظر اقتصادی، اجتماعــی، فرهنگی، تاریخی، 
میراثی، علمی و مذهبی جزو میراث مهم اصفهان است و یک برند 
ویژه برای این کلان شهر به حساب می آید.وی می افزاید: در محل 
فعالیت بسیاری از مشاغل فعال در بازار اصفهان بر اساس مقتضیات 
کاری آنها احتمال وقوع حریق یا انفجار وجود دارد، زیرا بســیاری 
از انبارهای موجود در بازار راه به بیرون نداشــتند و آتش نشــانان 
نمی توانســتند به راحتی وارد شــوند.عضو هیئت رئیســه شورای 
اسلامی شهر اصفهان تصریح می کند: از دوره چهارم به بعد به ویژه در 
دوره فعلی دنبال این بودیم که شورای اصنافی را بین بازاریان ایجاد 

کنیم که با تلاش های مسئولان انجمن اسلامی بازار این شورا شکل 
گرفت.شریعتی اضافه می کند: شورای اصناف بازار که از خود مردم 
و کاسبان محل انتخاب شد با همکاری نیروی انتظامی، فرمانداری، 
شورای اسلامی شهر، شهرداری و سازمان های مربوطه مشکلات 
بازار را سروســامان داد.وی بیان می کند: با شکل گیری هیئت امنا 
بعضی مشــکلات بازار از جمله ترمیم داخل و پشت بام های بازار با 
همکاری سازمان میراث فرهنگی رفع شــده است؛ مورد بعدی که 
از طریق این هیئت دنبال شد، ممنوعیت ورود موتورسیکلت ها به 
بازار بود که برای کاسبان و مردم مشکلات زیادی را ایجاد کرده بود.

عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شــهر اصفهان عنوان می کند: 
پارک موتورسیکلت ها در گذرهای بازار برای شهروندان و گردشگران 
مشکلات بســیاری پدید آورده بود و مانع عبور و مرور آنها می شد، 
در حال حاضر ممنوعیت ورود موتور سیکلت ها به طور جدی دنبال 
شده است و سعی می کنیم به طرحی دائمی تبدیل شود.شریعتی 
اضافه می کند: ممنوعیت تردد موتورسیکلت ها در بازار برای مردم و 
گردشگرانی که برای خرید یا تفریح به میدان امام )ره( و بازارهای آن 
می آیند، رخداد مثبتی محسوب می شود، زیرا در هر تیمچه بازار امام 
)ره( یک هنر، صنایع دستی، پوشاک و کار اقتصادی ویژه وجود دارد، 
در این صورت بازدید از این مکان آرامش خاطر بیشــتری را فراهم 
می کند.وی با بیان اینکه کسبه بازار با مشارکت خود می توانند این 
اتفاق را همیشگی و ادامه دار کنند، زیرا آنها نیز با موتورسیکلت تردد 
می کنند، می گوید: اگر کاسبان نیز از تردد با موتورسیکلت خودداری 
کنند و آن را در پارکینگ های ویژه بگذارند، این تصمیم پایدار خواهد 
ماند.عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر اصفهان ادامه می دهد: 
نبود موتورســیکلت ها موجب می شــود که در صورت نیاز به ورود 
نیروی های خدمت رســانی و امدادرســانی به بازار، مشکلی برای 
خودروهای امدادرسان به وجود نیاید و آنها به راحتی بتوانند فعالیت 

خود در زمان بحران را انجام دهند.

تشکیل هیئت امنا با همکاری نهادهای مربوطه
حسین حق شناس، معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان در 
گفت وگو با »ایمنا« اظهار می کند: مشکلات بازار اصفهان همچون 
ورود موتورســیکلت و خطرات آن، آلودگی صوتــی و آلودگی هوا 
برای شهروندان و گردشــگران به وجود می آورد.وی با بیان اینکه 
اوایل ســال ۷۰ طرح ممنوعیت ورود موتورسیکلت توسط انجمن 
اسلامی بازار اجرا شد و شــهرداری راه بندهایی را در چهار نقطه بازار 
ایجاد کرد، اما به دلیل کمبود نیروی نگهبان در کنار این راه بندها، این 
طرح به صورت نیم بند به اجرا درآمد و بعضی مواقع موتورسیکلت ها 
وارد بازار می شــدند، می افزاید: همین طرح نیز رضایتمندی خوبی 
را برای کسبه ایجاد کرده بود و تا حدود پنج سال پیش نیز در حال 
اجرا بود، اما به علت کمبود نیروی شهرداری و مقاومت های کسبه 
برای مسئله باربری و باراندازی لغو شد.معاون حمل ونقل و ترافیک 
شهردار اصفهان تصریح می کند: از سه سال پیش کسبه دوباره به 

مطالبه گری از نهادهای ذی نفع همچون نیروی انتظامی، شهرداری، 
میراث فرهنگی، استانداری و فرمانداری روی آوردند، از این رو مقرر 
شد هیئت امنایی در بازار تشکیل شود و از کسبه رأی گیری شود تا 
خواســته های آنها همچون ایمنی بازار، ممنوعیت موتورسیکلت، 
تأسیسات بازار با تشکیل دبیرخانه پیگیری شود؛ موضوع تشکیل 
این هیئت امنا از ســال پیش در فرمانداری مطرح شــد و پس از 
برگزاری انتخابات، ۱۱ نفر منتخب بازاریان شدند.حق شناس ادامه 
می دهد: شهرداری در قالب جلساتی به دریافت نیرو برای مسئله 
ورود و خروج پرداخت که کنترل بازار را به دســت بگیرد، همچنین 
آن قسمت های ویژه نصب شد و در نهایت موضوع ممنوعیت تردد 
موتورســیکلت ها در بازار اصفهان با همکاری نهادهای ذی نفع در 
محدوده میدان امام)ره(، یعنی سردر قیصریه و محور حافظ از هفته 
گذشته آغاز شد.وی خاطرنشان می کند: در راستای ممنوعیت تردد 
موتورسیکلت ها به بازار اصفهان، شهرداری پارکینگ هایی پیرامون 
میدان امام )ره( از جمله پارکینگ عالی قاپــو جنب بانک ملی که 
به صورت رایگان با حضور نگهبان اداره می شود، پارکینگ بازار هندوها 
که بالغ بر هزار دستگاه موتورسیکلت ظرفیت دارد، پارکینگ حکیم 
ابتدای کوچه باغ قلندرها، پارکینگ خیابان عبدالرزاق که به صورت 
حاشیه ای ابتدای خیابان نیماورد واقع شده است و ظرفیت خوبی 
دارد و با نگهبان کنترل می شود تا سرقتی انجام نشود را ایجاد کرده 
است.معاون حمل ونقل و ترافیک شــهردار اصفهان بیان می کند: 
موضوع ممنوعیت تردد موتور سیکلت ها به بازار اصفهان رضایتمندی 
زیادی را نیز به همراه داشته است و تنها تعداد اندکی از کاسبان در 
محور باغ قلندرها که به صورت عمده فروشی کار می کنند و مراجعات 
متعددی از اطراف و اکناف اصفهان دارند و نمی توانند در همه ساعات 
وارد بازار شــوند، گلایه مند هســتند، اما قرار بر این است تمهیدات 
ویژه ای برای آسایش آنها در نظر گرفته شود، آنها نیز باید در همان 

زمانی که هیئت امنا مشخص می کند برای باراندازی رجوع کنند.

همراهی بیشتر کاســبان با نهادهای مربوطه، پس از تشکیل 
هیئت امنای بازار

مهدی بقایی، معاون محیط زیست و خدمات شهری شهردار اصفهان 
در گفت وگو با »ایمنا« اظهار می کند: مســئله بازار از مدت ها پیش 
دغدغه های اصلی مدیریت شهری اصفهان بوده است، زیرا در این 
مکان به لحاظ سد معبر برای رفت وآمد مردم مشکلات زیادی ایجاد 
می شود، همچنین امنیت بازار نیز موضوع مهمی است.وی افزود: 
نخستین مسئله ای که با مشورت بازاریان، مدیریت شهری و نیروی 
انتظامی مورد بررسی قرار گرفت، ممنوعیت تردد موتورسیکلت ها 
به بازار بود؛ این مسئله در دوره های قبلی نیز مطرح شده بود، اما در 
جریان اجرایی به مشکل برخورد.معاون محیط زیست و خدمات 
شهری شــهردار اصفهان تصریح می کند: در حال حاضر با مشورت 
هیئت امنای بازار، به ایجاد ۲۲ پارکینگ که بخشــی از آنها زیر نظر 
شهرداری است، پرداختیم و با یک شرکت انتظام برای مسئله سد 

معبر و ممنوعیت ورود موتورسیکلت ها قراردادی را منعقد کردیم؛ 
تمام این اقدامات موجب شد برای رسیدن به این خواسته مسیر 
منطقی طی شود، به ویژه اینکه وجود هیئت امنای بازار موجب شده 
است بازاریان بیشتر با ما همراه باشند.بقایی با اشاره به گام بعدی 
برای مشکلات بازار بیان می کند: مسئله بعدی وجود ویترین ها و درِ 
مغازه هایی است که با سد معبر برای رفت وآمد مردم مشکل ایجاد 
کرده اند، بازاریان نیز با این مسئله موافقت کردند، البته برای حل این 
مســئله نیاز به همت و همکاری همه آنها داریم، اما مدیر منطقه ۳ 
شهرداری اصفهان در این امور تجربه خوبی دارد که امیدواریم بتواند 
با کمک منطقه، نیروی انتظامی، هیئت امنای بازار به حل آن بپردازد.

وی ادامه می دهد: مرحله سوم مســئله ایمنی بازار هنگام حریق و 
حوادث است، این مســئله نیز با همکاری سازمان آتش نشانی به 
نتیجه می رسد، در این مســئله ما نیز باید به پیشگیری و اقدامات 
پس از حریق بپردازیم.معاون محیط زیســت و خدمات شــهری 
شهردار اصفهان اضافه می کند: امیدواریم با همکاری تمام نهادهای 
ذی نفع بازار، هیئت امنا و شهروندان، بازار که یک نقطه بحرانی شهر 
اصفهان به حســاب می آید، به لحاظ امنیت و سد معبر به سامان 

برسد و مسائل و مشکلات آن رفع شود.

هیئت امنا بازوی شهرداری است
 رئیس هیئت امنای بازار اصفهان در گفت وگو با »ایمنا« در پاسخ به 
اینکه چرا تاکنون طرح ممنوعیت تردد موتورسیکلت اجرایی نشده 
بود، می گوید: مدیران اجرایی احساس مسئولیت نمی کردند و ۱۲ 
کیلومتر از بازار را فراموش کرده بودند.عباسعلی عباسی می افزاید: 
شورای شهر فعلی ۵۲ مورد از آسیب های بازار را شناسایی کرد که دو 
مورد از آن در اولویت قرار گرفت؛ یکی مسئله تردد موتورسیکلت ها و 
دیگری موضوع سد معبر بود؛ در گذشته بعضی از مسئولان برخوردها 
و پیگیری های مقطعی انجام داده انــد، اما با توجه به اینکه بودجه 
کافی در این باره نداشــتند، طرح با شکســت مواجه می شد.وی 
تصریح می کند: در حال حاضر شورای اسلامی شهر اصفهان طبق 
مصوبه ای حدود ۱۰ میلیارد تومان اعتبار برای منطقه ۳ تصویب کرده 
است، شهرداری نیز با پیمانکاری از نیکوشهر به همراه سه نیرو قرارداد 
منعقد کرده است، البته هیئت امنای بازار به عنوان بازوی شهرداری 
یاری کننده این نهاد است.عباسی اضافه می کند: امیدواریم تمام 
نهادهای شهری در این راستا اقدام کنند، زیرا تعداد مغازه های بازار 
اصفهان زیاد است و هر سرای این بازار مغازه های زیادی را شامل 
می شود؛ این اقدامات را باید برای حفظ بازار که به لحاظ اقتصادی، 
گردشگری، توریستی، دینی و سیاسی یکی از گنجینه های بزرگ 
ما محسوب می شود، انجام دهیم.وی با اشاره به رضایتمندی طرح 
ممنوعیت تردد موتورسیکلت به بازار توضیح می دهد: این طرح با 
همکاری شهردار اصفهان، اعضای شــورا و مدیر اجرایی منطقه ۳ 
 اجرا شد و موجب شــد عملکردی بدون خطا در بازار ایجاد شود که

 ۹۹ درصد رأی کاسبان را به دنبال داشته باشد. 

دســتیار ویژه شــهردار در امور هوشمندســازی و 
مدیرعامل ســازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات 
شــهرداری اصفهان گفت: تاکنون بر اســاس نیاز 
شهری پروژه تعریف می شد، اما بخش دیگری نیز 
به آن اضافه می کنیم که پیشنهادهای شرکت های 
دانش بنیان برای رفع مشکلات حوزه شهری است، 

زیرا می خواهیم نیازهای واقعی را احصا کنیم.
ســعید فردانی در جلســه ای که با موضوع فرصت 

همکاری و مشارکت با ســازمان فاوای شهرداری 
اصفهان با حضور شرکت های فناور، دانش بنیان و 
نوپا برگزار شد، اظهار کرد: میز هوشمندسازی و حوزه 
فناوری از اولویت های اصلی شهرداری است، در این 
راستا بیش از ۶۲ جلسه در این سه سال اخیر با این 
موضوع برگزار شده است.وی با اشاره به بودجه ۱۲۰۰ 
میلیاردی سازمان فاوای شهرداری اصفهان افزود: 
وقتی بودجه سازمان با چنین رقمی بسته می شود، 

باید شاهد اتفاقات ویژه در سال ۱۴۰۳ در این حوزه 
باشیم.دستیار ویژه شهردار در امور هوشمندسازی 
و مدیرعامل ســازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات 
شــهرداری اصفهان با بیان اینکه حمایت از ایده ها 
در مسیر تجاری سازی در کشــور را دنبال می کنیم، 
تصریح کرد: در این راســتا حمایت از دو شرکت را 
آغاز کردیم که به نتیجه رســیدیم و مراحل پایانی 
را طی می کند.فردانی با تأکید بر اینکه بستر کار در 
حوزه فناوری در شهرداری گسترده است، اما به آن 
پاسخ داده نشده است، گفت: نقش مدیریت شهر 
مشارکت است، بنابراین به ما به چشم پیمانکار نگاه 

نکنید و امیدوارم همکاری پایدار را رقم بزنیم.
وی با اشاره به طراحی تقویم فناورانه افزود: تاکنون 
بر اســاس نیاز شــهری، پروژه تعریف می شــد، 
اما بخش دیگری نیــز به آن اضافــه می کنیم که 
پیشــنهادهای دانش بنیان ها برای مشکلات حوزه 
شــهری اســت، نمی خواهیم فقط نیازهای ذهنی 
ما مطرح باشــد، بلکه می خواهیم نیازهای واقعی 

را احصا کنیم.

دستیار ویژه شهردار اصفهان در امور هوشمندسازی:

 پیشنهادهای شرکت های دانش بنیان برای رفع مشکلات حوزه شهری 
احصا می شود

برگزاری مراسم  بزرگداشت شهدای خدمت در منطقه ۶ 
اصفهان

مدیر منطقه ۶ شهرداری اصفهان از برگزاری مراسم  و فضاسازی این منطقه به مناسبت بزرگداشت 
شهدای خدمت خبر داد.علی باقری در گفت وگو با »ایمنا« ضمن تسلیت شهادت رئیس جمهور و 
هیئت همراه اظهار کرد: روزهای دوشنبه و سه شنبه هفته گذشته دو مراسم در خیمه گلستان شهدا 
در دو نوبت قبل و بعد از نماز مغرب و عشا همراه با نماز جماعت برگزار شد.وی افزود: مراسم دیگری 
برای گرامیداشت شهادت خادم الرضا، آیت ا... رئیسی و دیگر شهدای خدمت در سالن اجتماعات 
گلستان شــهدا روز چهارم خرداد برگزار شــد.مدیر منطقه ۶ شــهرداری اصفهان تصریح کرد: طی 
این روزها بنرهای مختلفی که نشان دهنده سوز و اندوه شــهروندان از این حادثه غم بار بود، توسط 
شهرداری و مناطق در گوشه گوشه شهر نصب شد، در این منطقه نیز فضاسازی های مختلفی انجام 
شد، همچنین موکب های پذیرایی به صورت مشارکتی در نقاط مختلف منطقه از جمله چهارراه آبشار 
و پل خواجو برپا شد.باقری گفت: به مناسبت این ایام پرچم های ریسه ای و میله ای در سطح منطقه 

۶ نصب و محوطه سازی اطراف گلستان شهدا انجام شد.

احداث نخستین شهربازی روباز در منطقه ۹ اصفهان
مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان گفت: در راستای خدمت رسانی شایسته و تأمین رفاه و آسایش 
شــهروندان به زودی نخســتین پارک بازی تخصصی روباز با امکانات و فناوری های به روز در این 
منطقه احداث می شود.سیدســلمان قاضی عســگر در گفت وگو با »ایمنا« اظهــار کرد: تلاش ما 
این اســت تا با ایجاد فضاهای تفریحی و گردشــگری، بتوانیم اوقات فراغت مناســب، سالم و 
نشاط آوری را برای شــهروندان در راستای نشــاط اجتماعی فراهم کنیم.وی تصریح کرد: در حال 
حاضر پارک ها و فضای بازی کودکان بر اســاس فناوری روز، به صورت سرپوشــیده و روباز برای 
استفاده در فصول مختلف ســال طراحی می شود.قاضی عســگر ادامه داد: پارک بازی روباز ویژه 
کودکان در صورت تأییــد و دریافت مصوبات و مجوزهای لازم با مشــارکت ســرمایه گذار بخش 
خصوصی در آینده ای نزدیک در زمینی به مســاحت ۳۰۰۰ متر مربع حوالی بوستان مهر جنب کوه 
آتشگاه احداث خواهد شد.مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان با بیان اینکه هزینه اولیه احداث این 
شهربازی ۱۰ میلیارد تومان اســت، گفت: در صورت دریافت مجوزهای لازم عملیات احداث آن در 
نیمه دوم ۱۴۰۳ اجرا خواهد شــد. وی افزود: امیدواریم در کمترین زمان ممکن بتوانیم نخستین 
 پارک تخصصی روباز را در این منطقه به بهره برداری برســانیم و زمینه رضایتمندی شــهروندان را 

فراهم کنیم.

مدیر منطقه ۲ شهرداری اصفهان:

تعریض ضلع شرقی بزرگراه شهید خرازی آغاز شد
مدیر منطقه ۲ شهرداری اصفهان از آغاز عملیات تعریض ضلع شرقی بزرگراه شهید خرازی خبر داد 
و گفت: این پروژه حدفاصل پل شهید خودسیانی تا رمپ امام خمینی )ره( در ضلع شرقی بزرگراه 
به   طول ۳۴۰ متر است.محمدرضا طبیبی در گفت وگو با »ایمنا« با بیان اینکه کاهش ترافیک بزرگراه 
شهید خرازی جزو اولویت های نخست ترافیک شهر اصفهان است، اظهار کرد: تعریض این بزرگراه 
با هدف روان سازی ترافیکی اجرا می شــود.وی با بیان اینکه با توجه به بررسی ها و اظهار نظر حوزه 
معاونت حمل ونقل و ترافیک شــهرداری در خصوص مؤثر بودن تعریض فاز اول و دوم در ترافیک 
اتوبان شهید خرازی و احداث پل صاحب روضات، فاز چهارم در دســتور کار شهرداری قرار گرفت، 
افزود: پروژه تعریض بزرگراه شــهید خرازی در محدوده منطقه ۲ شــهرداری حد فاصل پل شهید 

خودسیانی تا رمپ امام خمینی )ره( در ضلع شرقی بزرگراه شهید خرازی به طول ۳۴۰ متر است.
مدیرمنطقه ۲ شهرداری اصفهان تصریح کرد: مدت زمان اجرای این پروژه چهار ماه پیش بینی شده 

و ۲۷ میلیارد تومان اعتبار نیز برای آن در نظر گرفته شده است.

خبر روزاخبار

 جزئیات ضوابط تشویقی 
ویژه بافت ناکارآمد شهری 

اصفهان اعلام شد
مدیر طرح های بازآفرینی شهری شهرداری 
اصفهان اظهــار کرد: شــهرداری اصفهان در 
راستای تحقق شعار ســال »جهش تولید با 
مشارکت مردم« با هدف تسریع بازآفرینی 
شــهری و حمایت از شــهروندان ســاکن 
بافت های ناکارآمد شهری مصوب اصفهان، 
بسته های متنوع تشویقی ویژه بافت فرسوده 
را به تصویب رسانده است.حسن سلمانی در 
گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به ضوابط متنوع 
تشویقی ویژه بافت ناکارآمد شهری افزود: 
در گام نخســت بسته تشــویقی مالی تمام 
پلاک های واقع در بافت فرسوده و ناکارآمد 
شهری از تخفیف ۷۰ درصد عوارض ساخت 
و ساز در صدور پروانه برخوردار می شود.گام 
دوم بسته شهرسازانه است که با هدف ایجاد 
انگیزه در بازآفرینی شهری از طریق مشارکت 
شهروندان، ســرمایه گذاران، توسعه گران و 
ســازندگان در چهار مقیاس پلاک شهری، 
محورهای اصلی محله، عمق بافت فرسوده 
و قطعات غیرقابل تجمیع، تدارک دیده شده 
است.وی گفت: مشــوق های در نظر گرفته 
شــده برای این گروه بســته به موقعیت و 
شرایط پروژه شــامل اعطای یک یا دو طبقه 
تشویقی نسبت به تراکم مجاز طرح مصوب، 
امکان تخصیص سطح اشــغال مجاز طبقه 
همکف بــه کاربری های انتفاعی مشــروط 
به تأمین ورودی مســتقل، امکان استفاده 
از مساحت معابر بن بســتی که بر اثر تجمیع 
کارکرد خود را از دســت داده اند در مساحت 
ملاک عمل تراکم مشــروط بــه واگذاری از 
سوی شهرداری، امکان تســهیل در ضوابط 
معمــاری از جمله نحوه اســتقرار بنا، امکان 
بهره مندی از درِ اضافه، ظرفیت های تشویقی 
تراکم ویژه پلاک های واقــع در گلوگاه های 
بافت فرسوده، امکان استفاده از فضای آزاد 
)حیاط( باقیمانده بــرای جانمایی پارکینگ 
غیرسرپوشــیده )روباز( و احتساب نکردن 
ســطح بالکن و تــراس در محاســبه تراکم 

ساختمانی است.

معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شــهرداری اصفهان گفت: اگر 
به دنبال رشــد و تعالی در ســازمان ها هســتیم، راه میان بر حوزه کسب وکار 
دانش بنیان اســت که امیدوارم با حمایت فعالان و تدبیر مجموعه مدیریت 
شهر این شبکه شکل گیرد تا بتوان به مردم شهر خدمات بهتری را ارائه کرد.به 
گزارش »ایمنا«، سعید ابراهیمی در جلسه ای که با موضوع فرصت همکاری 
و مشارکت با سازمان فاوا شــهرداری اصفهان با حضور شــرکت های فناور، 
دانش بنیان و نوپا برگزار شد، اظهار کرد: ســازمانی همچون شهرداری دارای 
بالغ بر ۱۵ منطقه، ۷ معاونت، ۲۱ ســازمان و شــرکت و ۷۰۰۰نیروی انســانی 
به صورت مستقیم اســت که دارای نیازمندی های متعدد بوده و عرضه کننده 
خدمات و سرویس ها در بخش های مختلف اســت.وی با بیان اینکه حوزه 
فناوری برای شــهرداری، ویژه و از اولویت ها است، افزود: از اهداف شاخص 
برنامه ۱۴۱۰، هوشمندســازی، فناوری و تحول در این حوزه اســت.معاون 
برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شــهرداری اصفهان با اشاره به تشکیل 
میز هوشمندسازی در شــهرداری اصفهان در این دوره از مدیریت شهر گفت: 
شــهرداری فرهنگ و ســاختار ویژه خودش را دارد و به الگویی عادت کرده 
است و تحول در آن کار بسیار سختی اســت.ابراهیمی تصریح کرد: معاونت 
برنامه ریزی در حوزه فناوری نوین برنامه هایی همچون چهارشنبه های شهرک 
علمی و تحقیقاتی را برگزار می کند، در این راستا نیازمندی های متعدد حوزه 

شهر از جمله پساب، زباله سوز، فضای سبز و حوزه ایمنی و آتش نشانی را در 
آن جلسات دنبال می کند.وی تصریح کرد: پنجشــنبه های فناور نیز از دیگر 
برنامه های مدیریت شهر است که برنامه اخیر آن با موضوع داده های اصفهان 
کارت در حوزه حمل ونقل برگزار شــد.معاون برنامه ریزی و توســعه سرمایه 
انسانی شهرداری اصفهان با تأکید بر اینکه رشــد فزاینده و برکات بسیاری، 
نتیجه این ارتباطات و تعامل بوده است، افزود: در شهرداری تلاش می کنیم 
تا با عناصر اکوسیســتم در این حوزه ارتباط بگیریم، در این راستا در موضوع 
تصفیه نانو ازن در حال خرید به ارزش بیش از ۱۰۰ میلیارد تومان هستیم که 

این اقدام در ادامه قرار داد ۱۱ میلیارد تومانی است که سال گذشته رقم زدیم.
ابراهیمــی بــا اشــاره بــه قــرار داد بــاز ۱۰ میلیاردی بــا شــهرک علمی و 
تحقیقاتی و طــرح الزام شــهرداری به اســتفاده از خدمات شــرکت های 
دانش بنیان گفت: ظرفیت هــای خوبی در این عرصه وجود دارد، مهر ســال 
 جاری نیز دومین نمایشــگاه فن نما را بــا موضوع هــوش مصنوعی برگزار 

خواهیم کرد.
وی ادامه داد: اگر دنبال رشد و تعالی در سازمان ها هستیم، راه میان بر حوزه 
کســب وکار دانش بنیان اســت که امیدوارم با حمایت شــما فعالان و تدبیر 
مجموعه مدیریت شهر این شبکه شــکل گیرد تا بتوان به مردم شهر خدمت 

بهتری را ارائه کرد.

 معاون شهردار اصفهان:

دومین نمایشگاه فن نما برگزار می شود

سه شنبه  8  خرداد  1403 /  1۹  ذی القعده  1445  /  28  می  2024 / شماره  40۹5 



   

چاپخانه: شاخه سبز   آدرس:جاده قدیم قم- کاشان، خیابان امیرکبیر دوم، بوستان سوم، آخرین کارخانه سمت راست

صاحب امتیاز: شرکت توسعه رسانه برتر زاینده رود   
مدیرمسئول: بهمن زین الدین

سردبیر: پریا پارسادوست
نشانی: اصفهان، خیابان ارتش، جنب پل حسین آباد، ساختمان 119، واحد 3

تلفن: 8-36284167-031     فکس: 36284166
رتبه: 8    ضریب کیفی روزنامه: 55

 www:zayanderoodonline.ir

سه شنبه  8  خرداد  1403 /  19  ذی القعده  1445  /  28  می  2024 / شماره  4095 

مدیر مرکز مدیریــت راه هــای اداره کل راهــداری و حمل و 
نقل جاده ای اصفهان گفت: بیشــترین درصد تخلف سرعت 
خودروهــا در جاده های اســتان در اردیبهشــت امســال در 
محورهای فرودگاه اصفهان )قهجاورستان( و بهارستان ثبت 

شده است.
مریــم تاکی در گفــت و گو بــا »ایرنــا« افزود: بیشــترین 
درصــد تخلــف ســرعت خودروهــا پــس از محورهــای 
فرودگاه و بهارســتان مربــوط به خمینی شــهر- نجف آباد، 
اردســتان - نطنــز )آزادراه کنار گــذر شــرق- کیلومتر یک( 
معلــم(  شاهین شــهر-اصفهان)آزادراه  آزادراه   و 

است.
مدیر مرکز مدیریت راه هــای اداره کل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای اصفهان ادامه داد: ســرعت متوســط خودروها در 
محورهای استان در اردیبهشت امسال 87 کیلومتر بر ساعت 
گزارش شد که نســبت به ماه پیش از آن یک درصد افزایش 
داشته است. وی با اشاره به ثبت 33 میلیون و 603 هزار و 70۹ 
تردد خودرو در جاده های استان اصفهان در اردیبهشت امسال، 
اظهار کرد: متوســط تردد ساعتی ثبت شــده در سامانه های 
پلاک خوان و ترددشــمار برخط اســتان بــه 425 خودرو در 

 ساعت رسید که نسبت به فروردین گذشته 3 درصد افزایش 
یافته است.

تاکی با بیان اینکه متوسط تردد روزانه وسایل نقلیه سبک نیز 
حدود 26 درصد افزایش یافته است، ادامه داد: بیشترین تردد 
وسایل نقلیه در اردیبهشــت ماه مربوط به روز پانزدهم با یک 
میلیون و 410 هزار و 124 و کمترین در هفدهم اردیبهشــت با 

یک میلیون و 127 هزار و 48۹ تردد ثبت شده است.
به گفته وی، ســاعت اوج تردد نیز روز دوشــنبه ســی و یکم 
اردیبهشت ســاعت 17 تا 18 با 6 هزار و 336 تردد در ساعت 

گزارش شد.
مدیر مرکز مدیریت راه هــای اداره کل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای اصفهان با اشــاره به کاهش 12 درصدی میزان تردد 
ورودی به استان و همچنین کاهش 8 درصدی تردد خروجی 
از استان در اردیبهشت نسبت به فروردین امسال گفت: تردد 
ورودی به استان در اردیبهشــت امسال 2 میلیون و 861 هزار 
و 3۹0 و خروجی از استان 2 میلیون و ۹87 هزار و 818 تردد 

بوده است.
وی با اشــاره به اینکه بیشــترین تردد خودروها به ترتیب در 
محورهای شهرستان های اصفهان، فلاورجان، شهرضا، تیران 

و کرون و کاشــان به ثبت رسید، خاطرنشــان کرد: بیشترین 
متوســط ســرعت نیز به ترتیب در محورهای شهرستان های 
نطنز، گلپایگان، اردســتان، زرین شــهر و خمینی شــهر ثبت 
شده اســت.تاکی با بیان اینکه حدود 22 درصد از کل ترددها 
به ناوگان سنگین اختصاص داشته و نســبت به ماه گذشته 
حدود 5 درصد افزایش یافته اســت، افزود: بیشترین درصد 
 تردد ناوگان ســنگین به ترتیب در محورهای رامشه - ابرکوه، 
خمینی شــهر- نجف آباد، خــور- انارک )خور- ســه راهی 
جنــدق(، خمینی شــهر- نجف آباد و مورچه خــورت- میمه 

)سه راهی نطنز- مورچه خورت( ثبت شده است.
وی با بیان اینکه 5۹ درصد از پلاک های مشــاهده شــده در 
اســتان در اردیبهشــت مربوط به پلاک های بومی بود، اظهار 
کرد: استان های تهران، فارس، چهارمحال و بختیاری، یزد و 
خوزســتان به ترتیب با 10، 7، 6، 2 و 2 درصد بیشترین سهم 

تردد پلاک های غیر بومی را در اصفهان داشتند.
مدیر مرکز مدیریت راه هــای اداره کل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای اصفهان تصریح کرد: 33 درصد پلاک های غیربومی 
در اردیبهشت سال جاری ماندگاری کمتر از یک روز در استان 

داشتند.

سرپرست شــهرداری مبارکه گفت: مجموعه مدیریت شــهری مبارکه حرکت 
به سمت توســعه، اجرای بهتر و پیشرفت روزافزون در ســطح شهر را سرلوحه 

اقدامات خود قرار داده است.
مصطفی رحیمی در جلســه ای با مشــاوران طرح پروژه تجاری، اداری ارکیده 
مهم ترین اولویت مدیریت شــهری مبارکه را جلب رضایت شهروندان عنوان و 
اظهار کرد: این امر مهم با تکمیل و بهره برداری مطلــوب از طرح های عمرانی و 

اجرایی میسر خواهد شد.
وی افزود: مجموعه مدیریت شــهری مبارکه حرکت به سمت توسعه و اجرای 
بهتر و پیشرفت روزافزون در سطح شهر را سرلوحه اقدامات خود قرار داده است.

سرپرست شهرداری مبارکه با تأکید بر ضرورت انجام مطالعات کارشناسی در 
اقدامات عمرانی خاطرنشان کرد: با بهره گیری از مشاوره کارشناسان ذی صلاح، 
مطالعات کارشناسی را ســرلوحه اقدامات و پروژه های عمرانی شهرداری قرار 

داده ایم. رحیمی با بیان اینکه کارشناســی و مطالعات دقیــق پیش از اجرای 
پروژه های شــهری تأثیر قابل توجهی در بهبود کیفیت عملیات اجرایی پروژه ها 
دارد، تصریح کرد: یکــی از رویکردهای اصلی در اجرای پروژه های شــهرداری 
بهره مندی از مشاوره های تخصصی در حوزه عمرانی و انجام مطالعات کارشناسی 

در این حوزه است.
وی اضافه کرد: احداث پروژه تجاری، اداری و فرهنگی ارکیده یکی از مهم ترین 
پروژه های عمرانی شــهرداری در سال جاری اســت که به عنوان پروژه محرک 

توسعه در دستور کار شهرداری مبارکه قرار گرفته است.
 سرپرست شــهرداری مبارکه با بیان اینکه ســازه نیمه کاره این پروژه بیش از

 یک دهه در مجاورت باغ بانوان مبارکه رها شــده بود، تأکید کرد: شهرداری در 
دوره ای قصد داشــت این مکان را به تالار فرهنگی شــهر تبدیل کند؛ بتن ریزی 
سقف و ستون آن را انجام داد، اما به دلیل کمبود منابع مالی این پروژه نیمه کاره 

رها شد.
رحیمی ادامه داد: با حمایت اعضای شورای اسلامی شهر در این دوره و تصمیم 
مدیریت شهری در دوره ششم، آغاز عملیات احداث پروژه ارکیده به عنوان یک 

تکلیف شهرداری مبارکه در نظر گرفته شده است.
وی گفت: مســائل مرتبط با این پروژه از جمله طراحی معماری، طراحی سازه، 
مسائل و مشکلات قانونی و مصوبات لازم این پروژه از حدود یک سال گذشته 

در دستور تیم شهرداری مبارکه قرار گرفته است.
سرپرست شــهرداری مبارکه افزود: فضاهای تجاری، اداری، فرهنگی، سینما، 
ســالن اجتماعات، رســتوران و کاربری های دیگر در این پــروژه در نظر گرفته 
 شده و قرار بر این است که ایســتگاه اصلی اتوبوسرانی شهر مبارکه در مجاورت 

پمپ بنزین و حدفاصل مجموعه ارکیده و باغ بانوان احداث شود.
رحیمی اضافه کرد: سیاست کلی شهرداری مبارکه بر این است که بازار، امکانات 
حمل ونقلی و فضاهای اداری شهر با در نظر گرفتن مسائل و مشکلات ترافیکی 

مرکز شهر به این سایت منتقل شود.

مدیر واحد طراحی و مهندسی شرکت پترو پالایش سهروردی صفاهان گفت: 
بر اساس ترسیم اهداف مدیریت ارشــد هلدینگ پتروپالایش اصفهان مبنی 
بر جلوگیری از خام فروشــی، تولید محصولات با ارزش افزوده بالا و افزایش 
ضریب پیچیدگی، طرح مجموعه واحدهای پتروشیمی از سال گذشته در این 

شرکت آغاز شد. 
مهنــدس قلــی زاده با بیــان اینکــه طــرح مطالعات ایــن واحدهــا تحت 
 عنــوان مطالعــات امــکان ســنجی، مطالعات بــازار و بــه دنبــال آن تهیه

 BFD(Block flow Diagram( به صورت کامل انجام شــده اســت ،گفت: 
انتخاب لایسنســورها، جانمایی واحدها، طرح نحوه ذخیره سازی و بارگیری 
و محاســبات مربوط به ظرفیت واحد ها نیز نهایی و حدود ۹5 درصد پیشرفت 
داشــته اســت. وی اضافه کرد: بــا انجــام جلســه Kick off meeting با 
لایسنسورهای واحد های MTBE و HDS، طراحی پایه این بخش آغاز شد و 
پیش بینی می شود مطابق برنامه زمانبندی تا 3 ماه آینده این طراحی تکمیل 
و وارد فاز طراحی تفصیلی شــود.مدیر واحد طراحی و مهندسی پترو پالایش 
سهروردی افزود: فرایند تولید و تأمین خوراک LPG برای واحدهای پتروشیمی 
به میزان حدود 60 تن بر ساعت از پالایشگاه اصفهان و مابقی به میزان ۹0 تن بر 
ساعت از واحد RFCC شرکت سهروردی تأمین می شود که در مجموع 150 تن 
بر ساعت LPG به عنوان خوراک واحد های پتروشیمی در نظر گرفته شده است.

مهندس قلی زاده یکی از ویژگی های این طــرح را انجام عملیات های موازی 
با هدف تســریع در ســاخت این واحدها عنوان کرد و افــزود: از آنجایی که در 
پروژه واحدهای پتروشیمی و پالایشــگاهی پتروپالایش سهروردی، پیمانکار 
طراحی تفصیلی نیز مشغول به کار شده اســت، به محض تکمیل مدارک پایه 
هربخش از زنجیره ارزش، به صــورت موازی، عملیات طراحــی تفصیلی آن 
بخش آغاز می شــود.وی همچنین از امــکان آغاز عملیــات خرید مخازن در 
تابستان امســال خبر داد و گفت: از نیمه دوم ســال جاری نیز روند مهندسی 
بسته های خرید LLI ) خریدهای دیر تحویل پروژه( آغاز می شود وی افزود: 

 Isomerization، Mixed Dehydrogenation، Oxide)HPPO( C4
 Propylene ، Alkylation، Polypropylene ، HDS، MTBE، Methanol
و PPE از واحدهای مجتمع پتروشیمی شرکت پتروپالایش سهروردی صفاهان 
است که جزو پیشــرفته ترین واحدهای کشور محسوب می شود و محصولات 
با ارزشی همچون PPE )پلی اُل پلی اتر(، PO )پروپیلن اکساید( و PP )پلی 

پروپیلن( با کیفیت عالی و مطابق با استانداردهای جهانی تولید خواهد کرد.
گفتنی اســت این مجموعه پتروپالایشــگاهی مدرن قرار اســت طبق برنامه 
زمانبندی و اهداف کلان هلدینگ پتروپالایش اصفهان در سال 1405 با هزینه 
3٫2 میلیارد یورویی به بهره برداری برسد. پیش بینی می شود بازگشت سرمایه 
این شــرکت بعد از بهره برداری، کمتر از 24 ماه خواهد بود و پس از اتمام این 
پروژه ها در شرکت پتروپالایش سهروردی صفاهان، سود هلدینگ پتروپالایش 

اصفهان با نرخ های فعلی از 30 همت به 125 همت افزایش می یابد.

در اردیبهشت امسال

بیشترین تخلف سرعت در اصفهان در جاده های فرودگاه و 
بهارستان ثبت شد

سرپرست شهرداری مبارکه:

 مدیریت شهری پیشرفت روزافزون را سرلوحه اقدامات 
قرار داده است

مدیر واحد طراحی و مهندسی شرکت پترو پالایش:

با اتمام فاز های مطالعاتی، مقدمات ساخت ۹ واحد پتروشیمی در 
دستور کار شرکت پتروپالایش سهروردی قرار گرفت

 رئیس اداره تعزیرات حکومتی 
شهرستان اصفهان خبرداد

محکومیت 2 میلیارد ریالی 
قاچاقچی کالا در  اصفهان

قاچاقچی کالا در اصفهان به بیش از دو میلیارد ریال جزای 
نقدی محکوم شد.

رئیــس اداره تعزیــرات حکومتــی شهرســتان اصفهان 
گفــت: پرونده قاچــاق1820 عــدد آداپتــور و 715 عدد 
کابل برق به ارزش یــک میلیارد و 88 میلیــون ریال در 
شــعبه پنجم بدوی رســیدگی به تخلفات قاچــاق کالا و 
 ارز تعزیــرات حکومتــی شهرســتان اصفهان رســیدگی 

شد.
علیداد سوادکوهی افزود: شــعبه پس از بررسی مدارک 
موجود در پرونده اتهــام قاچاق را محرز دانســته و علاوه 
بر ضبــط کالای قاچاق متهم را به پرداخــت یک میلیارد و 
88 میلیون ریــال و بابت تخلف حمــل کالای قاچاق نیز 
 به پرداخت یک برابــر ارزش کالا و در مجموع به پرداخت

 2 میلیارد و 176میلیون ریال جزای نقدی محکوم و جریمه 
وصول شد. 

ســوادکوهی گفت: مأمــوران پلیس امنیــت اقتصادی 
شهرستان اصفهان در بازرســی از خودروی سواری داخل 
شــهر کالای قاچاق فاقد اســناد مثبت گمرکی را کشف و 
گزارش تخلف را تنظیم و برای بررسی به تعزیرات حکومتی 

ارسال کرد.  

مدیرعامل آبفای اســتان اصفهان با بیان اینکه با اتصال خطوط آبرسانی منطقه براآن و کراج به یکدیگر آب شرب 
بیش از 12 هزار نفر در این منطقه به صورت پایدار تأمین می شــود، اظهار کرد: تا قبل از اجرای این پروژه شــبکه 
آبرسانی به منطقه از طریق سه خط مجزا صورت می گرفت که با اجرای این پروژه و با اتصال خطوط آبرسانی زیار 
به براآن جنوبی، آب در این شبکه به صورت چرخشی در جریان است که این امر باعث تأمین و توزیع عادلانه آب 

در این منطقه می شود.
 حســین اکبریان اعلام کرد: اجرای این پروژه از اواخر دی ماه ســال گذشته آغاز شــده و طی چند روز آینده به 

بهره برداری می رسد و دیگر مردم در زمان اوج مصرف با افت فشار آب مواجه نمی شوند.
وی افزود: برای اجرای این پروژه 58۹6 متر خط انتقال به قطرهای 125 و 160میلی متر از روستاهای رحیم آباد به 

اندلان و نیز ازروستاهای شیدان به زغمار اجرا شد.

رئیس کمیسیون عمران، معماری، شهرسازی و بافت تاریخی شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه الزام به 
ارائه تقویم رویدادی توسط معاونت فرهنگی شهرداری برای احیای میدان امام علی )ع( در دستور کار قرار گرفته 

است، گفت: برای رونق این میدان باید تقویم رویدادی پیش بینی و با برگزاری مناسبت های مختلف احیا شود.
رســول میرباقری در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: سلسله جلســاتی با موضوع احیای میدان امام علی )ع( در 
کمیسیون عمران، معماری، شهرسازی و بافت تاریخی شورای اسلامی اصفهان برگزار شد، همچنین بازدید میدانی 
از میدان امام علی )ع( و بافت پیرامون آن صورت گرفت که در یکی از این بازدیدها شهردار اصفهان نیز حضور داشت.

وی با بیان اینکه طی برگزاری حداقل 18 تا 20 جلسه کمیسیون و کارگروه با موضوع میدان امام علی )ع( اهم موارد 
بررسی شد افزود: یکی از موارد حائز اهمیت، حفاظت از میدان امام علی )ع( بوده که در چارت سازمانی بر عهده 

منطقه 3 شهرداری گذاشته شده است که باید نگهبان های ویژه برای این منظور در نظر گرفته شود.

برای احیای میدان امام علی)ع( باید تقویم رویدادی پیش بینی شودتأمین پایدار آب شرب 12 هزار نفر در منطقه براآن و کراج

 برگزاری هفدهمین نمایشگاه 
بین المللی طلا در اصفهان

هفدهمین نمایشگاه بین المللی طلا، فلزات گرانبها، گوهر 
سنگ ها، ماشین آلات و صنایع وابسته از 8 تا 11 خردادماه 

در اصفهان برگزار می شود.
هفدهمین نمایشگاه بین المللی طلا، فلزات گرانبها، گوهر 
سنگ ها، ماشــین آلات و صنایع وابســته با حضور 127 
مشارکت کننده از استان های اصفهان، آذربایجان شرقی، 
تهران، فارس، یزد و خراســان رضوی و همچنین نماینده 
یک شرکت ایتالیایی در اصفهان برگزار می شود. چنانکه از 
مجموع مشارکت کنندگان، 80 درصد آنان از استان اصفهان 

و بقیه از سایر استان ها هستند.
در طول 4 روز برگزاری این نمایشگاه، 7 همایش و رویداد 
تخصصی برگزار می شــود و تولیدکنندگان و فروشندگان 
ماشین آلات ساخت ابزار و جواهرات، تولیدکنندگان نقره، 
مس و ســایر فلزات گران بها، کارخانه های ســاخت طلا و 
جواهرات، اســتارت اپ های تولید و فروش طلا، معادن 
طلا و ســنگ های قیمتی، گالری ها، پاســاژها و بازارهای 
فروش طلا و جواهرات، بیمه های طلا، مجلات و نشریات 
مرتبط به نمایش محصولات و دستاوردهای خود خواهند 
پرداخت. همچنیــن در این رویــداد هیئت های خارجی 
ارمنستان، پاکستان، روســیه، افغانستان و چین حضور 

خواهند داشت.
 هفدهمین نمایشــگاه بیــن المللی طلا، فلــزات گرانبها، 
گوهرســنگ ها، ماشــین آلات و صنایع وابســته از 8 تا 
 11 خردادمــاه از ســاعت 15:00 تــا 21:00 در محل دائمی 
نمایشــگاه های بین المللی اســتان اصفهــان واقع در 

کمربندی شرق برگزار می شود.
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